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GLASILO OBČINE VIDEM



Pevke ljudskih pesmi Kulturnega društva Sela

vabijo na tradicionalno, 13. srečanje ljudskih pevcev in 
pevk z naslovom

V jesenski noči.

Srečanje bo v soboto, 17. novembra 2018, ob 16. uri v 
kulturni dvorani na Selih.

Prireditev bo posvečena tudi 20-letnici njihovega petja. 

Vljudno vabljeni.

Martinovanje v Veliki Varnici 3. novembra

Vinogradniki iz Velike Varnice pripravljajo tradicionalno 
praznovanje sv. Martina, ki bo v soboto, 3. novembra 2018, 
ob 16. uri pri Zveličarjevi kapeli. Najprej bo blagoslov 
mošta, sledil bo kulturni program s šaljivim krstom mošta 
in nato prijetno druženje ob domači glasbi s pokušino sku
pnega mošta »varničarja« in kulinaričnimi dobrotami varni- 
ških gospodinj.

Vinogradniki iz Velike Varnice

Martinovanje Leskovec 2018
TD Klopotec Leskovec v Halozah vabi na blagoslov mošta, 
tradicionalni krst mošta in na predajo ključev novim kletar

jem v nedeljo, 11. novembra, obli. uri pred prostori TD ob 
kapeli Marijinega vnebovzetja.

Po uradnem programu bo veselo druženje.

Pridite med lepe haloške griče, kjer je dobra volja vedno 
doma, za sabo pustite vse skrbi, s sabo le dobro voljo in 

nasmeh prinesite. Več nas bo, lepše nam bo.

TD Klopotec Leskovec v Halozah

Glasilo izdaja Občina Videm, Videm pri Ptuju 54, tel.: 761 94 00, e-pošta: info@videm.si. Uredniški odbor: Tatjana Mohorko, Štefan 
Murko, Branko Marinič, Robert Lozinšek, Andrejka Vidovič, Petra Krajnc, Majda Forstnerič in Marjan Jelen. Oblikovanje in tisk: 
Vejica, Rado Škrjanec, s. p., Ul. Lackove čete 3, Ptuj, 041 684 910. Na osnovi mnenja Urada vlade za informiranje RS št.: 23/90-541 /96- 
12 se za glasilo plačuje 8,5-odstoten davek. Glasilo NAS GLAS je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Urad vlade RS za informiranje, 
pod zaporedno številko 1332, in razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo za kulturo RS, pod zaporedno številko 356. Glasilo je brezplačno in 
ga prejmejo gospodinjstva v Občini Videm. Fotografija na naslovnici: Pater Tarzicij Kolenko je častni občan Občine Videi?t, Rado Škrjanec. 
Naklada 2150 kosov.

NAŠ GLAS - OBČINA VIDEM - JULIJ 2018



Spoštovani občanke in občani
Za nami je čas poletja, dopustov in poči
tnic, s tem pa začetek novega življenjskega 
obdobja za naše prvošolce. Otroci se prvič 
srečajo z vzgojiteljicami in pomočnicami, 
ko prestopijo prag vrtca. Gre za čas, ki jim 
ostane za zmeraj v spominu.
Pred nami so zadnji meseci tega leta in 
prav je, da se za trenutek ustavimo in pre
gledamo, kaj smo uresničili od zastavlje
nih ciljev in kakšni so načrti za prihodnje. 
Tudi v tem mandatu smo naredili velike 
korake k izboljšanju življenjskih pogojev. 
Danes je Občina Videm uspešna in pre
poznavna na vseh področjih družbenega 
in okolju prijaznega življenja. Smo v izte
kajočem se času tega mandata, ki ste ga 
leta 2014 zaupali občinskemu svetu, kra
jevnim svetom in županu. Upam, da smo 
vaše zaupanje upravičili.
Ta čas je bil izredno zahteven. Velikokrat 
smo morali najti mero strpnosti, saj bi se 
lahko v nasprotnem primeru ustavili na 
točki, ko ni poti naprej. Na sejah občin
skega sveta in sejah v krajevnih skupnostih 
so večkrat potekale živahne razprave, ven
dar smo vedno dosegli potrebno enotnost 
in sprejeli sklepe, ki so omogočali, da so 
investicije in druge naloge tekle po zasta
vljenih načrtih. Rezultati povedo, da je 
to rezultat našega skupnega dela, v kate
rem združujemo znanje, ambicioznost in 
vztrajnost. Pred nami So novi izzivi, le-te 
moramo opaziti in jih uresničiti za lepšo 
prihodnost. Hitro se bliža čas volitev in v 
tem času se bodo pojavile različne metode 
za doseganje čim boljšega volilnega rezul
tata. To je v demokratičnem času nekaj 
normalnega in prav je, da se vsak občan 
odloči po svoji presoji, kam da svoj glas. 
Želim si, da bi volilna kampanja potekala 
na dostojen način. Le tako bomo omogo
čili, da bodo volivci dobili večje zaupanje 
v lokalno politiko.
Projekte, ki smo jih načrtovali za letošnje 
leto, končujemo. Vsem občanom, ki ste 
sodelovali pri izgradnji cest, se iskreno 
zahvaljujem, saj ste s tem prispevali, da 
se ceste gradijo v večjem obsegu. Izgra
dnja kanalizacije v KS Tržeč je bila izre
dno zahteven projekt, tako izvedbeno kot 
s finančne plati. Ta projekt nam je uspe

lo dokončati v načrtovanem času. Lahko 
rečem, da je delo s strani izvajalca in nad
zora ocenjeno z dobro oceno. Spoštovani 
krajani, vam pa se zahvaljujem za sodelo
vanje v različnih fazah gradnje. Sedaj je 
čas izvedbe priključkov in lahko rečem, 
da se krajani za priklop odločajo v velikem 
številu.
V letu 2018 smo skupaj dokončali 43 raz
ličnih projektov po vseh delih naše občine. 
Velikokrat si zastavljam vprašanja, kako 
peljati razvoj občine naprej. Obrtna cona 
nam omogoča, da pridobimo nove gospo
darske poslovne prostore in s tem delovna 
mesta. Prodane so vse parcele, v prihodnje 
načrtujemo tudi širitev obrtno-poslovne 
cone, za kar bi potrebovali pribl. 100.000 
m2 gradbene površine. Upamo, da bomo 
v naslednjem mandatu uspešni pri prido
bivanju vseh soglasij in pri zagotavljanju 
sredstev za komunalno opremljenost povr
šin.
Turizem je gospodarska panoga, ki nam 
omogoča, da na območju Haloz z okolico 
začnemo novo obdobje razvoja. Z občina
mi se povezujemo v interesno zvezo. S tem 
bi omogočili skupno načrtovanje priho
dnjega razvoja in črpanja evropskih sred
stev.
Končujemo zadnje komasacijsko območje 
na območju KS Sela. S tem smo lastni
kom kmetijskih površin omogočili cenejšo 
obdelavo teh površin.
Pomembno področje je tudi vrtnarstvo in 
zelenjadarstvo — način pridelave in trženja 
hrane. Področje vinogradništva in vinar
stva je doživelo velik napredek. Vinogra
dnikom se je uspelo združiti, se odločiti, 
da se z lastno polnilno linijo in blagovno 
znamko postavimo na slovenski in tuji trg. 
Načrtovane kapacitete imamo na primer
ni ravni, povpraševanje na tem področju 
narašča, naloga nas pa je, da sprejmemo 
izziv.
Področje društvenega življenja imamo zelo 
dobro zastopano. Z našimi društvi smo 
prepoznavni v slovenskem prostoru in 
izven. Hvala za vaš trud.
Požarno varnost zagotavljajo naša štiri 
gasilska društva. Združeni v Gasilsko zve
zo Videm nam dajejo primer humanitarne
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Župan Friderik Bračič
Foto: RŠ

in vsesplošne pomoči ljudem v občini in 
izven. Hvala vam, gasilci.
Vzgoja in izobraževanje dosegata visok 
nivo strokovnosti zaposlenih v zavodu OS 
Videm, s tem so tudi povezani rezulta
ti učencev in učenk. Želim, da bi bila to 
dobra osnova za nadaljnji študij.
Osnovno zdravstvo, zobozdravstvo in 
lekarništvo dejavnost imamo zelo dobro 
urejeno. Kakovosten kader in dobri pogoji 
nam dajejo zaupanje, da je na tem podro
čju dobro poskrbljeno za naše primarno 
zdravstvo. Hvala vam.
V občinski upravi si ves čas prizadevamo, 
da bi delo opravljali kakovostno in dobro 
za naše občane. Moja vizija dela je, da 
vedno obstaja možnost, da smo še boljši. 
Hitro se bliža čas volitev, ki bi po svoji 
osnovni nameri morale biti praznik vseh 
nas z volilno pravico. Na volitvah imamo 
možnost, da spremenimo, s čimer nismo 
bili zadovoljni, da ponovno podpremo 
tiste kandidate, ki so upravičili naše zau
panje in so že do sedaj postorili marsikaj 
koristnega za naš kraj, občino in domovi
no. Zato je prav, da gremo na volitve in 
izkoristimo možnost odločanja o nadalj
njem razvoju naše občine.

Na koncu se zahvaljujem občankam in 
občanom za sodelovanje. Želim si, da bi bili 
dnevi ob praznovanju martinovega prijetni, 
da bi bili zadovoljni s svojim delom in sku
pnimi dosežki, kar nam daje osnovo za lepšo 
prihodnost.

Friderik Bračič,
župan Občine Videm
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Investicije Občine Videm 2014-2018
Športni park Videm

V športnem paku Videm je zgrajen sodoben športni objekt, 
urejene so pokrite tribune z nadstreškom, ob igrišču se ureja 
protipoplavni nasip. Naložba je vredna 488.000 EUR.

Pokopališče Videm
Na pokopališču v Vidmu smo uredili prostor za raztros pepe
la. Vrednost naložbe je 17.000 EUR.

Petrova domačija Šturmovci
Na Petrovi domačiji v Šturmovcih sta zgledno urejena hiša in 
gospodarsko poslopje. Investicija je vredna 45.000 EUR.

Poslovno-logistična cona
Za poslovno-logistično cono je sprejet Odlok o spremem
bah in dopolnitvah OPPN, investitorji pridobivajo gradbena 
dovoljenja, na dveh parcelah je gradnja poslovnih objektov v 
polnem teku.

Modernizacija ceste Trdobojci
V celoti je obnovljena cesta Zg. Leskovec—Trdobojci v dolžini 
3429 m. Vrednosti del znaša 325.544 EUR.

Nadstrešnica in parkirišče Doma krajanov Dolena
Pri Domu krajanov v Doleni je urejena nadstrešnica, prav 
tako ima dom urejeno parkirišče in obnovljeno ostrešje. Dela 
so ocenjena na 55.000 EUR.
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Videm - prizidek k Zdravstvenemu domu
V Vidmu pri Ptuju smo leta 2017 ob zgradbi zdravstvene
ga doma zgradili prizidek, v katerem so novi prostori zobne 
ambulante. Hkrati smo uredili prostor za dodatnega zdravni
ka, poslovni prostor in arhiv. Vrednost investicije je 193.800 
EUR.

Parkirišče in mrliška vežica v Zg. Leskovcu
Na pokopališču v Zgornjem Leskovcu je obnovljena mrliška 
vežica, dograjen poslovilni prostor, urejen oporni zid z javno 
razsvetljavo in urejeno parkirišče. Vrednost del znaša 210.470 
EUR.

Varejski hrib
Modernizirana je regionalna cesta Videm—mejni prehod z 
Republiko Hrvaško na Varejskem hribu v dolžini 3,6 km.

Kočarjeva domačija Pobrežje
V tem času pa se končuje obnova domačije Kočar v Pobrežju. 
Ureja se zunanjost objekta z obnovo fasade, zamenjana bodo 
okna in urejeni tlaki. Obnovljena sta streha in gospodarsko 
poslopje. Vrednost naložbe znaša 44.000 EUR.

Komasacije Videm 3
Na območju KS Sela se izvajajo komasacije na 273 ha zemljišč 
z 277 lastniki. V teku je tudi razpis za agromelioracijska dela, 
projekt bo končan leta 2019. Vrednost del zanaša 549.446 
EUR.

Sanacija vodotoka reke Polskave
Na območju KS Sela in KS Lancova vas je predvidena sanaci
ja vodotoka na/ob reki Polskavi. V izdelavi je projektna doku
mentacija za sanacijo vodotoka v višini 52.000 EUR.
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Kanalizacija
Končana je izgradnja kanalizacije v naseljih Pobrežje, Tržeč in 
Jurovci v skupni dolžini 6373 m. Na kanalizacijskem sistemu 
je pet črpališč. Izvedena je rekonstrukcija dotrajanega vodo
voda v dolžini 2334 m. Obnovljena je cestna infrastruktura, 
javna razsvetljava, elektro, telekom in vodi CaTV. Vrednost 
investicije je 2,4 mio EUR.

Občinska uprava

Letošnja slovesnost ob odprtju novih pridobitev v KS Tržeč

OBVESTILO O PRODAJI NEPREMIČNIN
TRŽEČ
Občina Videm prodaja zazidljivo parcelo v naselju Tržeč, 
sestavljeno iz dveh pare. št. *30 in 192/2, k. o. Jurovci. Veli
kost parcele je 619 m2. Parcela je komunalno opremljena, ima 
dostop z občinske ceste, možnost priključitve na vodovodno 
in kanalizacijsko omrežje ter elektro omrežje. Urejena je tudi 
javna razsvetljava. Izhodiščna cena nepremičnine je 12.000,00 
EUR.

LANCOVA VAS
Občina Videm prodaja nepremičnino pare. št. 715/5, k. o.
Lancova vas v izmeri 18.306 m2. Parcela je v neposredni bli
žini avtoceste (Maribor-MMP Gruškovje). Po namenski rabi 
je območje proizvodnih dejavnosti (IK - površine z objekti za 
kmetijsko proizvodnjo, ki so namenjene kmetijskim stavbam 
za intenzivno pridelavo rastlin ali vzrejo živali). Izhodiščna 
cena za nepremičnino znaša 292.896,00 EUR. DDV ni vklju
čen v ceno.

ZGORNJA PRISTAVA
Občina Videm prodaja stanovanjsko stavbo na naslovu Zgor
nja Pristava 42, 2324 Lovrenc na Dravskem polju, ki stoji na 
pare. št. 1112/4, k. o. Zgornja Pristava, površine 604 m2. Sta
novanjska stavba je bila zgrajena leta 1978, priključena je na 
vodovodno in električno omrežje. Izhodiščna cena nepremič
nine je 36.100,00 EUR.

Kontakt: 02 761 94 00 in info@videm.si

Občinska uprava

NAŠ GLAS - OBČINA VIDEM -JULIJ 2018



Skupna zbirna mesta za odpadke
T oceno zbiranje odpadkov je postalo stalnica našega vsak- 
-I—/dana. Pomembno je, da se zavedamo, da s pravilnim 
ločevanjem odpadkov in predvsem s predajo teh na za to 
predvidena mesta prispevamo k čistejšemu okolju, v katerem 
živimo, torej prispevamo k temu, da je naša občina lepša in 
prijetnejša za bivanje.

Skupaj s podjetjem Cisto mesto Ptuj, ki je izvajalec gospodar
ske javne službe zbiranja odpadkov na našem območju, vedno 
težimo k temu, da imajo vsi uporabniki možnost odpadke 
predati v za to namenjene posode. Predvsem se težava poja
vlja v hribovitih delih naše občine (Velika Varnica, Trdoboj- 
ci, Leskovec idr.), kjer so vzpostavljena t. i. skupna odjemna 
mesta. Opažamo, da so ta ponovno polna odpadkov, večino
ma takšnih, ki tja ne sodijo. Zato vas prosimo, da na skupna 
odjemna mesta predajate odpadke, ki tja sodijo, torej meša
ne komunalne odpadke, papir in mešano embalažo. Za druge 
vrste odpadkov za vas obratuje zbirni center ločenih frakcij v 
industrijski coni (odpiralni čas ZC Videm: http://www.dsto- 
mesto.si/zbirni-center ali http://www.cistomesto.si/urniki- 
-odvoza-odpadkov/videm).
Dejstvo je, da smo že konec leta 2016 povečali volumne 
posod na skupnih odjemnih mestih in tudi povečali njihovo 
število in tako omogočili, da lahko pravilno in urejeno pre
date odpadke v nadaljnje ravnanje. Žal še vedno prihaja do 
situacij, ko na skupnih zbirnih mestih najdemo pralne stroje, 
okna, vzmetnice, televizije idr. Skoraj vsak dan pa obiščemo 
trgovino ali se vsaj tedensko peljemo v smeri Ptuja — če torej 
lahko odpadek pripeljemo do skupnega zbirnega mesta, ga 
lahko tudi do zbirnega centra v naši občini.

Stanje na skupnih odjemnih mestih - nepravilno odloženi 
odpadki

Živimo v čudovitem okolju, kjer nam dan lepša pogled na 
naše zelene Haloze in neokrnjeno naravo, a pogled veliko
krat zmoti situacija na fotografiji. Skupaj se potrudimo, da bo 
okolje, v katerem živimo, čisto in urejeno.
Skupna odjemna mesta so namenjena vam, s čimer vam zago
tavljamo, da odpadke predate pravilno in urejeno. Vse, ki še 
niste vključeni v redni odvoz odpadkov, pozivamo, da stopite 
v stik z izvajalcem - podjetjem Cisto mesto Ptuj, kjer se boste 
dogovorili za skupno odjemno mesto, na katero boste lahko 
predajali svoje odpadke, ki tja sodijo.
Verjamemo, da bomo s skupnimi močmi in razumevanjem 
pomembnosti pravilnega ravnanja z odpadki prispevali h 
kakovostnejšemu življenju v naši občini.
Hvala, da ločujete in s tem ustvarjate za življenja vredno okolje.

Občina Videm in Čisto mesto Ptuj

Kam z odpadki, ki ne sodijo v posode in vrečke
Rešitev je v vaši bližini, kjer obratuje zbirni center ločenih
frakcij. Gospodinjstva lahko v zbirnih centrih brezplačno
oddate naslednje vrste odpadkov:
- kosovne odpadke, gradbene odpadke (do 1 m3), stara ali še 

uporabna oblačila;
- les, biološke odpadke (zeleni odrez, veje, travo, rože idr.), 

odpadna jedilna olja in maščobe;
- zdravila, pesticide, baterije in akumulatorje, elektronsko 

opremo (hladilnike, TV-aparate, štedilnike idr.);
- izrabljene avtomobilske gume (do 50 kg/leto/gospodinj- 

stvo);
- plastiko in plastično embalažo (tisto, ki je ne morete odloži

ti doma v namensko vrečo);
- kovine in kovinsko embalažo, papir in papirno embalažo, 

stekleno embalažo idr. (tisto, ki je ne morete odložiti doma 
v namensko vrečo).

Vabimo vas, da odpadke pripeljete v najbližji zbirni center 
Videm, kjer vam bodo zaposleni ponudili strokovno pomoč 
in vam pomagali pravilno predati vaše odpadke. Več o lokaciji 
in odpiralnem času vam najbližjega zbirnega centra si lahko 
preberete na http://www.cistomesto.si/zbirni-center ali nas 
pokličete na 02 780 90 20.

POMEMBNO
Količina odpadkov
Vsak zbirni center ima omejeno možnost prevzema količine 
odpadkov, a je želja izvajalca, da svojim uporabnikom zagota
vlja nemoteno obratovanje. Zgodi se, da nekateri uporabniki 
v zbirni center pripeljejo večje količine odpadkov, saj mor
da čiščenje opravljalo enkrat letno ali pa ravno prenavljajo 
hišo in podobno. S tem ni nič narobe, a se zgodi, da volu
men prostih kapacitet zabojnikov v zbirnem centru ne zado
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šča večji količini, zato pride do slabe volje uporabnika, ki je 
večjo količino pripeljal, ali pa do slabe volje uporabnikov, ki 
so istovrstni odpadek pripeljali kasneje, a ni bilo prostora, da 
bi ga pravilno oddali. Zal podjetje ne more vedno zagotavlja
ti odvoza »takoj«, zato vas prosimo, da ob želji dovoza večje 
količine odpadka v zbirni center to predhodno najavite na 02 
780 90 24 (vsak delavnik od 7. do 15. ure) ter se dogovori
te o želeni pripeljani količini in o datumu dovoza. Podjetje 
bo tako predhodno zagotovilo dodatni prevzemni volumen in 
nemoten prevzem v času odprtja zbirnega centra.
Embalažne vrečke
Namenjene so zbiranju mešane embalaže doma. Med emba

lažo spadajo: pločevinke, tetrapak, plastenke idr. Pomembno 
je razumevanje uporabnikov, da se embalažne vrečke zbirajo v 
sklopu sistema od vrat do vrat, to je prevzem s smetarji, zato 
prosimo, da vrečke nastavite na datum odvoza na odjemno 
mesto in da teh vrečk ne dovažate v zbirni center, saj ta ni 
namenjen temu. Z dovozom odpadkov v zbirni center, ki jih 
lahko predate v posode ali vrečke doma, povzročate polnjenje 
volumna zabojnikov, ki so namenjeni zbiranju odpadkov, ki 
ne sodijo v posode ali vrečke, ki jih uporabljate doma. Hvala 
za razumevanje.

Vaš zbiralec odpadkov 
Cisto mesto Ptuj

Slovenija na robu ekološke katastrofe
ALI STE VEDELI,
- da so plastične vrečke med desetimi 

najpogostejšimi odpadki?

Deponija odpadnih sveč. Vir: Delo.si

— da večina plastičnih vrečk svojo pot 
konča med mešanimi odpadki, v kate
rih se razkrajajo od 400 do 1000 let?

— da povprečen Slovenec letno porabi 
od 130 do 150 plastičnih vrečk, ki 
jih običajno ne uporablja dlje kot 30 
minut?

— da v Sloveniji letno porabimo med 
300 in 600 milijonov plastičnih vrečk, 
kar 89 odstotkov pa jih uporabimo le 
enkrat?

— da Slovenci vsako leto prižgemo 15 
milijonov nagrobnih sveč oziroma

6000 ton?
— da se z okoljskimi vprašanji v Sloveniji 

ukvarjajo entuziasti, nevladne organi
zacije in Ministrstvo za okolje in pro
stor?

UPANJE
Smo pred lokalnimi volitvami. Le koli
ko strank in kandidatov se bo sploh 
spomnilo na varovanje življenjskega 
okolja?

Mag. Ivan Božičko

CaTV Videm zgodba o uspehu
T Tpravni odbor CaTV Videm je 

imel 25. septembra svojo 11. 
redno sejo, na kateri smo pregledali 
delovanje sistema in realizacijo nalog. 
Sistem CaTV je v Občini Videm pri
šel iz zelo zastarelega stanja v sodoben 
kabelski sistem. Telemach je v sloven
skem prostoru eden vodilnih operaterjev 
in prav tak sistem je tudi v Vidmu. To 
je odraz zelo dobrega dela UO CaTV 
Videm, ki mu je uspelo povezati Obči
no Videm in Telemach. Korist pa ima
jo vsi uporabniki, naši občani, ki imajo 
enega najboljših ponudnikov TV, naj
močnejši internet ter sodobno žično in 
mobilno telefonijo.
Ob tem nismo pozabili na Haloze, saj 
smo ob naši podpori zagotovili logisti
ko, da je lahko naš podjetnik ponudil 
brezžični sistem interneta in televizije

tudi tam, kjer žičnega sistema še dolgo 
ne bo.
Ob sodelovanju občine in Telemacha 
smo prejšnji žični sistem v zraku zame
njali s sodobnim in zmogljivejšim, ki je 
dan v zemljo. Ob posodobljenem obsto
ječem sitemu pa zremo tudi v širitev 
omrežja v tista okolja, ki še tega nimajo. 
Verjamem, da je kak priključek še treba 
urediti, hkrati pa vemo, da so to le pri
meri, ki se bodo prioritetno uredili.
V velikem delu občine smo zagotovili 
signal wifi in s tem zagotovili, da naši 
občani in tudi zunanji obiskovalci lahko 
dostopajo do spleta.
Lep čas smo se ukvarjali s težavami in 
uvajanjem SIP TV, kar nam je tudi 
dokončno uspelo. Ta prostor ima prilo
žnost, da se tako predstavi širšemu oko
lju. Naši občani pa imajo pravico, da so

sproti seznanjeni z vsem, kar se dogaja 
na lokalnem nivoju in v naši okolici. 
Čeprav se vse opravljeno sliši zelo lepo, 
pa moram omeniti, da pri nobeni zadevi 
ni šlo brez težav in da smo morali izko
ristiti vso pozitivno energijo za to, za kar 
smo bili postavljeni. Zelo hiter tehničen 
razvoj pa bo tudi v prihodnje zahteval 
od vseh nas, da mu sledimo. Dolžnost 
občine je, da občanom zagotovi najbolj
še pogoje za življenje in ustvarjanje v 
tem prostoru in času.
Na koncu se zahvaljujem županu, nje
govim službam, podjetju Telemach in 
SIP TV za maksimalno podporo pri 
našem skupnem projektu.

Mag. Janez Merc, 
predsednik UO CaTV
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Stran 9

SPOROČILA SVETNIŠKIH SKUPIN

Približuje se konec mandata 2014-2018 in svetniška skupina OO SLS Videm pregleduje štiriletno delo v 
CJ občinskem svetu. Ugotavljamo, da smo veliko zastavljenih ciljev uresničili, da pa nam je ostalo tudi nekaj
slovenska ljudska stranka neuresničenega, za kar se bomo potrudili, če nam bodo volivci ponovno zaupali svoje glasove, da izpeljemo 

v mandatu 2018-2022. Trudimo se za sprejetje naslednje leto, vse za dobrobit občine in lažje delo nasle
dnje sestave občinskega sveta.
Ob prihajajočih praznikih, dnevu reformacije in dnevu spomina na mrtve, želimo vsem občankam in občanom Občine Videm 
veliko strpnosti in zdravja in da se ob dnevu spomina spomnijo svojih preminulih ter jim v spomin prižgejo svečko.
V novembru bodo lokalne volitve in Slovenska ljudska stranka nastopa s 44 kandidati za krajevne svete, 17 člani za občinski 
svet in kandidatom za župana Friderikom Bračičem. Vsem volivkam in volivcem sporočamo, naj gredo na volitve in se odločijo 
prav.

OO SLS Videm

Jesensko druženje članov in simpatizerjev SLS

v„ancovi vasi je občinski odbor SLS Videm v soboto, 13. 
oktobra, pripravil veselo jesensko druženje — piknik za

člane stranke, simpatizerje in prijatelje. Prijetnega druženja 
se je udeležilo blizu 40 občanov, ki so uživali ob dobri hrani, 
pijači in pečenih kostanjih.

Občinski odbor SLS je jesensko druženje pripravil v Lancovi vasi.

Udeležence je na pikniku najprej pozdravil predsednik občin
skega odbora SLS Bojan Merc. Poudaril je pomen druženja 
in skupnega sodelovanja, izpostavil osrednjo temo — lokalne 
volitve — in pozdravil tudi nekatere prisotne kandidate na listi 
SLS za občinski svet in krajevne svete. Dodal je, da je SLS na 
lokalnih volitvah prepoznavna stranka, ki ima rezultate, da 
imajo novega predsednika Marjana Podobnika, ki je stranko 
prevzel na nedavnem kongresu. Kratek nagovor je imel tudi 
aktualni župan Friderik Bračič in na kratko strnil aktualno 
dogajanje v občini, izpostavil dosežke in smernice za naprej 
ter obljubil, da se bo v dobro vseh občanov trudil še naprej.

Besedilo in foto: TM

^'Sj/V^S nami Je štiriletno mandatno obdo-
SSLviSs bje, v katerem je imela naša stranka v 

občinskem svetu tri svetnike (Braneta 
Kolednika, Dušana Serdinška in Darka Jerenca). Ves čas smo 
se aktivno zavzemali za celovit razvoj občine. Veliko nam je 
uspelo narediti. Obstaja pa nekako grenak priokus, ker občina 
v tem času ni pridobila evropskih sredstev za svoje projekte 
in je morala večino investicij izvesti z lastnimi sredstvi, kar je 
botrovalo počasnejšemu razvoju občine.
Veliko polemike je v zadnjem času potekalo okrog spreje
manja proračuna za leto 2019. Naše mnenje je, da občinska 
uprava lahko pripravi osnutek proračuna, proračun pa naj se 
sprejema v novi politični sestavi, ne pa v času volilne kampa
nje. Ker druge možnosti nimamo, smo na proračun za leto 
2019 svetniki Stranke mladih vložili amandma, v katerem 
smo namesto postavke »Obnova dvorane Videm« v vrednosti 
slabih 400.000 EUR prerazporedili sredstva na druga podro
čja.

V stranki smo prepričani, da Občina Videm potrebuje novo 
večnamensko dvorano, kot jo imajo druge občine, in za to 
se ves čas tudi zavzemamo. Menimo, da je proračunu za leto 
2019 treba dodati postavko »Priprava projektne dokumenta
cije za ureditev ceste v Leskovcu proti mejnemu prehodu in 
proti Podlehniku«, kar je neke vrste pogoj za začetek pogajanj 
z Direkcijo za ceste o rešitvi tega problema.
Zavedamo se, da bi bilo treba dodati še veliko postavk, ki jih 
imamo v našem volilnem programu za naslednje mandatno 
obdobje. Verjamemo, da nam bo z vašo pomočjo in zaupa
njem na bližajočih se lokalnih volitvah to tudi uspelo.
V stranki smo se zato dogovorili, da bomo denar, ki smo ga pri
dobili v času zadnjega mandata, namenili društvom in jim v 
zahvalo za njihovo delo podarili majice v društvenih barvah in 
logotipih.
Iskrena hvala vsem za zaupanje in podporo.

SMS — Zeleni Evrope LO Videm
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o
Ob koncu mandata

Spet so minila štiri leta in končuje se še en 
mandat Občinskega sveta Občine Videm. 

Stranka DeSUS je v preteklem mandatu imela dva občinska 
svetnika (Francija Hliša in Božidarja Varnico), ki sta delovala 
v koaliciji. Svetnika DeSUS sta imela maksimalno udeležbo 
na vseh sejah odborov in občinskega sveta. S svojim treznim 
in razsodnim delovanjem jima je v občinskem svetu uspelo 
visoko pozicionirati stranko DeSUS, saj sta delovala v dobro 
vseh občanov Občine Videm.
Ali smo z rezultati preteklega mandata zadovoljni? Veliko 
dobrega je bilo storjenega, vendar enega pomembnih ciljev 
- dom starejših občanov — nismo dosegli. Odkar imamo svo

jo občino, se s tem problemom neuspešno ukvarjamo in leta 
nazaj so bili za to boljši pogoji. Interes se sedaj ponovno spre
minja in kažejo se pozitivni premiki v smislu podpore nekate
rih drugih svetniških skupin. Bomo videli, ali bodo v novem 
mandatu ostali pri svojih obljubah in nas podprli pri naših 
prizadevanjih. Vemo namreč, da so pred nami lokalne volitve 
in da je veliko vprašanje, v kakšni sestavi bo novi občinski svet 
in kdo bo novi župan.
Na lokalnih volitvah želimo doseči ugodnejši volilni rezultat 
z upanjem, da bomo imeli kakšnega svetnika več. Tako bi 
lažje uresničili naš volilni program, ki je pozitivno naravnan 
do vseh občanov, za starejšo populacijo pa bi tudi radi nekaj 
postorili.

OO DeSUS Videm

Videmski DeSUS na ekskurziji
T epi poletni dnevi se ne morejo posloviti, saj se nadalju- 
.L/je prijetno topla jesen. V ta sklop prijetnih jesenskih 
dni dodajamo 11. oktober, ki smo ga člani stranke DeSUS, 
občinskega obora Videm, preživeli na ekskurziji.

Tokrat smo se podali s polnim avtobusom proti Rogaški Sla
tini ter do Podčetrtka in Olimja. Ogledali smo si samostan, 
cerkev Marijinega vnebovzetja in lekarno pa tudi lepo urejen 
zeliščarski vrt. Pot smo nadaljevali proti vasi Brezovica, kjer je 
repnica Naj ge r. Repnice so jame, skopane v kremenčev pesek, 
ki ga je na območju Bizeljskega pred milijon leti naplavilo 
Panonsko morje. Že pred mnogimi leti so te jame uporablja
li za shranjevanje poljskih pridelkov. Nato nas je pot vodila 
v Vitno vas in Travnikar, kjer smo si ogledali zbirko starin — 
kmetijsko, obrtniško in vinogradniško orodje, gospodinjske 
predmete in še veliko različnih razstavnih predmetov. Pravijo, 
da prazna vreča ne stoji pokonci, zato smo si vzeli čas tudi za 
okrepčilo v prijetnem gostišču na Bizeljskem. Sledil je ogled 
lovskega muzeja Polovič, ki predstavlja edinstveno zasebno 
zbirko živali afriške divjine, slovenskih gozdov in severne afri
ške stepe. Pred vrnitvijo domov smo imeli postanek na gradu 
Brežice, kjer smo si ogledali Posavski muzej. Za dobro voljo je 
poskrbela vodička s svojo harmoniko, da nismo bili žejni, pa

Videmski izletniki so obiskali tudi Brežice.

Božidar Varnica s svojim haloškim pridelkom.
Veseli in rahlo utrujeni smo se na večer vračali proti svojim 
domovom z ugotovitvijo, da smo dan preživeli še lepše, kot 
smo pričakovali, in si obljubili, da se 9. novembra ob 14. uri 
znova dobimo na jesenskem srečanju članstva v prostorih 
PGD Tržeč. Vabljeni in vse lepo do naslednjega druženja.

Besedilo in foto: Franci Hliš

Na obisku evropski poslanec dr. Milan Zver
Z^X bčinski odbor Slovenske demokratske stranke Videm letošnjih lokalnih volitvah kandidirajo za mesto v občinskem 
V^/pri Ptuju je v nedeljo, 14. oktobra, pripravil tradici- svetu in krajevnih svetih, pridružil pa se jim je tudi kandidat 
onalni jesenski piknik v Pobrežju. Zbralo se je več kot 100 za župana Občine Videm Branko Marinič. Zbrane je najprej 
občank in občanov, srečanje pa je potekalo v sproščenem in nagovorila domačinka, predsednica OO SDS Videm pri Ptu- 
veselem vzdušju. ju in državnozborska poslanka Suzana Lep Simenko. Poveda

la je, da so v stranki zelo dobro pripravljeni na lokalne volitve, 
Na jesenskem druženju so bili prisotni kandidati SDS, ki na da imajo odlično ekipo in vsebinsko dober program.
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Osrednji gost tokratnega srečanja je bil evropski poslanec dr. 
Milan Zver. V nagovoru se je najprej dotaknil aktualnih tem 
v Evropskem parlamentu, trenutnega stanja v slovenski politi
ki, ob tem pa izrazil upanje, da se bo za kandidate SDS dobro 
izteklo tudi na letošnjih lokalnih volitvah. »Prav lokalna raven 
je tista osnova, da stranka postane trajna in močna. Politična 
stranka, ki ima dobre odbore, moč v občinskih in mestnih svetih 
ter župane, je uspešna in ne more čez noč ugasniti,« je še povedal 
Zver.

Besedilo in foto: TM

Jesensko srečanje članov in simpatizerjev SDS v Pobrežju

V OO SDS Videm smo pestro jesen začeli s tri- 
SDS dnevno strokovno ekskurzijo v Strasbourg. Ogle

dali smo si mesto Strasbourg, posebna izkušnja 
pa je bil obisk Evropskega parlamenta. Tam sta 

nas sprejeli evropski poslanki Romana Tomc in Patricija Sulin, 
nekaj časa pa smo lahko prisostvovali seji evropskega parla
menta.
Svetniki svetniške skupine SDS smo že začeli delo v odborih 
in na rednih sejah občinskega sveta. Med najbolj zanimivimi 
temami je gotovo predlog proračuna Občine Videm za leto 
2018. Svetniki SDS sprejemu proračuna v predlagani obli
ki nismo naklonjeni. Menimo, da je sprejem proračuna delo 
novoizvoljenega občinskega sveta, prav tako menimo, da sred
stva v proračunu niso smotrno porazdeljena.
V OO SDS Videm pa se že pripravljamo na prihajajoče voli
tve. Na kandidacijski konferenci 7. oktobra smo z večino 
glasov za kandidata za župana Občine Videm podprli našega

Na obisku v Evropskem parlamentu v Strasbourgu

dolgoletnega člana Branka Mariniča. Prav tako smo izglasovali 
liste za občinski svet in svete krajevnih skupnosti.

OO SDS Videm

POSLANSKI KOTIČEK

Spoštovane občanke, spoštovani občani Občine Videm
etošnje leto nas je narava nagradila z dobro letino, tako v 

-■—/vinogradih kot tudi v sadovnjakih, na njivah in vrtovih. 
Pred nami je barvita jesen, gledano s političnega vidika pa 
tudi vroča jesen, saj so pred nami lokalne volitve.

Državnozborske volitve 2018 so pokazale anomalijo našega 
volilnega sistema. Vsi, ki smo v Državnem zboru, smo pred
stavniki ljudstva, v Državni zbor smo prišli z glasovi volivcev, 
ki stojite za nami. Ko pa se na hitro poigraš s številkami in 
sešteješ glasove volivcev vseh nas, ki smo bili izvoljeni v parla
ment, lahko hitro ugotoviš, da je vseh šest koalicijskih strank 
zbralo skupaj komaj toliko glasov kot stranka SDS. Je pa zelo 
velika razlika v številu poslancev in s tem številu glasov, ki o 
zakonih odločajo. Koalicija šestih strank ima tako skupaj 52 
poslancev, SDS pa zgolj 25. Skrb vzbujajoče je tudi dejstvo, 
da imamo v 13. Vladi RS, ki je zaprisegla 13. septembra, kar 
sedem ministrov, ki so na državnozborskih volitvah kandi
dirali, a niso dobili podpore ljudi v svojem volilnem okraju.

Ljudje so jim rekli ne, a vrnili 
so se kot ministri. In tukaj je 
odgovor, zakaj številni drža
vljani ne gredo na volitve.
Nekaj besed moram nameniti 
koalicijski pogodbi, saj pred
stavlja pot, ki jo bo ta Vlada 
ubrala. Polna je besed, kot 
so: preučili bomo, razmisli
li bomo, nadaljevali bomo 
prizadevanja, odprli bomo 
diskusijo, analizirali bomo in tako naprej. Tisti ukrepi, ki so 
izpostavljeni, pa pomenijo dodatno breme v višini 2 milijard 
EUR za slovenski proračun.
Koalicijska pogodba pa je že v začetku na noge dvignila slo
vensko gospodarstvo, saj vsebuje nerazumne dodatne davčne 
obremenitve. El gospodarski rasti največ prispeva gospodar
stvo in več kot očitno namerava Vlada prav te, ki v proračun
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prispevajo največ, kaznovati. Na to temo sem bila s strani 
SDS tudi predlagateljica sklica izredne seje DZ, ki je pote
kala konec septembra, saj ne želim, da bi zaradi nerazumlji
vih ukrepov podjetja začela zapuščati Slovenijo. Prav tako ne 
morem tolerirati izjav nekaterih poslancev iz levice, da so pod
jetniki davčni utajevalci in da bi bilo treba njihova podjetja 
nacionalizirati.
Glede na vsebino koalicijske pogodbe je več kot jasno, da koa
licija z njo tudi zanika dejstvo, da lahko samo uspešno gospo
darstvo omogoči dovolj sredstev za delovanje naše socialne 
države, da bomo imeli le ob uspešnem gospodarstvu dovolj 
sredstev za zdravstvo, šolstvo, socialo in pokojnine. Če želimo 
Sloveniji razvojni preboj, če želimo, da mladi ne bi odhajali v 
tujino, ker bi tukaj videli možnost za razvoj svojih talentov, 
potem potrebujemo dobro delujoče in konkurenčno gospo
darstvo, ki bo omogočilo blaginjo državljanom in razvoj Slo
venije.
Margaret Thatcher je nekoč dejala: »Problem socializma je, da 
enkrat zmanjka tujega denarja.« Ob branju koalicijske pogod
be mi je prav ta misel večkrat prišla pred oči.
Dodatne davčne obremenitve pa ne bodo zgolj za gospodar
stvo, tudi državljane čakajo številne nove obdavčitve, od dav
ka na nepremičnine do spremembe pri obdavčitvi kapitalskih 
dobičkov, dvig prispevkov na plače, t. i. zdravstveni cent, kul
turni cent idr.

Da koalicija ni medsebojno usklajena, je bilo jasno že na »hea- 
ringih« ministrov, torej še preden so nastopili s svojim manda
tom. To se potrjuje tudi naprej. Na oktobrski izredni seji DZ 
tako kandidat za guvernerja Banke Slovenije ni prejel podpo
re (zgolj 30 od nujnih 46 glasov). Vlada Marjana Šarca se ni 
uskladila niti glede proračuna za leto 2019, zato je v Bruselj 
poslala predlog v takšni obliki, kot ga je sprejela Cerarjeva 
vlada, in to kljub zavedanju, da v proračunu ni predvidenih 
75 milijonov evrov za dvig socialne pomoči v 2019, kar pa je 
Vlada na svoji seji že sprejela. Težko je razumeti takšna ravna
nja. Katastrofalno slabega črpanja EU sredstev na državnem 
nivoju raje niti ne omenjam.

Spoštovani,
pred nami so lokalne volitve. Pomembno je, da tako država kot 
lokalna skupnost svoje ukrepe pomoči in spodbud usmerjata na 
način, da se preprečuje odseljevanje s podeželja in da se kakovost 
življenja izboljšuje. Zupan skupaj z občinskim svetom in podporo 
krajevnih skupnosti sprejema temeljne razvojne odločitve. Zara
di izpostavljenega je še kako pomembno, kdo so naši predstavniki 
v organih občine. Ob bližajočih se lokalnih volitvah želim, da 
izberete ekipo, usmerjeno v razvoj.

Suzana Lep Šimenko,
poslanka DZ RS

Spoznajmo Ambulanto družinske medicine v Vidmu
A mbulanta družinske medicine Videm je kolektiv, ki 

ilga sestavljajo zdravnica Maja Pelci Veršič, dr. med., 
spec. druž. med., zdravnik Mitja Mlakar, dr. med., spec. 
druž. med., medicinski sestri Valerija Božičko, zdr. teh., 
in Samantha Kmetec, zdr. teh., ter referenčna sestra Eve
lin Leber, dipl. medicinska sestra. V ambulanti je trenutno 
zaposlena tudi specializantka družinske medicine Nataša 
Korade, dr. med.

Ves čas si prizadevajo, da bi strankam ponudili čim več stro
kovnosti, človečnosti in razumevanja. Zagotavljajo, da se 
bodo zmeraj trudili ohranjati te vrline, jih dodatno razvijali in 
plemenitili.
V najkrajšem možnem času bo pacient izvedel vse potreb
no o svoji bolezni, poteku zdravljenja in morebitnih doda
tnih preiskavah. »Skupaj se bomo odločali o možnih poteh 
zdravljenja in se skupaj trudili za čim boljši iztek. V okviru 
referenčne ambulante potekatata izvajanje primarnih in kon
trolnih preventivnih obravnav ter svetovanje glede zdrave
ga načina življenja. Za vas smo organizirali laboratorijske 
odvzeme materiala lokalno v ambulanti,« še sporočajo iz 
ambulante.
Obveščajo, da Mitjo Mlakarja, dr. med., spec. družinske 
medicine, še vedno lahko izberete za svojega izbranega

osebnega zdravnika. Popisuje tudi šoloobvezne otroke.
V ambulanti se lahko tudi cepite proti gripi, klopnemu 
meningoencefalitisu, pnevmokoknipljučnici in tetanusu, saj 
so registrirani kot cepilno mesto.

PREPREČEVANJE GRIPE
Gripa je zelo nalezljiva bolezen in virus se z lahkoto širi med 
prebivalci. Po ocenah zanjo vsako sezono zboli od 5 do 10 
odstotkov prebivalcev, kar je zelo veliko. Za preprečevanje

Ekipa videmske Ambulante družinske medicine
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širjenja je priporočljivo upoštevati tri 
enostavna pravila: ostati doma (če zbov 
limo in bi lahko imeli gripo), temeljito 
in pogosto si umivamo roke, pri kihan
ju ali kašljanju pa si usta pokrijemo s 
papirnatim robčkom za enkratno upo
rabo ali kihamo/kašljamo v rokav, naju
činkovitejša zaščita pred gripo pa je vsa
koletno cepljenje.
Ogrožene skupine zaradi okužbe z gri- 
po
Cepljenje priporočamo vsem prebival
cem, še posebej pa ogroženim skupi
nam: starejšim od 65 let, kroničnim bol
nikom in njihovim družinskim članom, 
majhnim otrokom (od šest mesecev do 
drugega leta starosti) in njihovim dru
žinskim članom, nosečnicam in družin
skim članom, posameznikom, ki čakajo 
na sprejeme na bolnišnično zdravljenje, 
zdravstvenim delavcem, ki so pri svo
jem delu izpostavljeni nevarnosti okužbe 
ali pri delu lahko prenesejo okužbo na 
druge osebe, drugim delavcem v nujnih

službah, ki so pomembne za delovanje 
različnih dejavnosti.
Virusi gripe se stalno spreminjajo, zato 
se spreminja tudi cepivo, ki je vsako leto 
pripravljeno tako, da ščiti proti virusom, 
ki bodo predvidoma krožili v prihajajo
či sezoni. Cepiti se je treba vsako leto 
z enim odmerkom cepiva, za otroke, 
mlajše od devet let, ki se prvič cepijo 
proti gripi, sta potrebna dva odmerka. 
Zaščita se vzpostavi približno dva tedna 
po cepljenju in traja več mesecev, posto
poma upada in je po enem letu lahko že 
prenizka.
Cepljenje proti gripi ščiti tako pred 
boleznijo kot tudi pred morebitnimi 
zapleti, ki gripo spremljajo. Bolezen pri 
mladih bolnikih brez kroničnih bole
zni večinoma poteka kot nekajdnevno 
vročinsko stanje z znaki obolenja dihal 
in bolečinami v mišicah in sklepih. Pri 
ogroženih skupinah prebivalstva pa 
bolezen lahko poteka s težjo klinično 
sliko s pogostimi zapleti (kot so virusne

Dobro se je cepiti proti gripi.

in bakterijske pljučnice) in tudi z višjo 
smrtnostjo. Pri omenjenih skupinah 
cepljenje zmanjšuje tveganje za hospita
lizacije in tudi smrt zaradi bolezni same 
ali njenih zapletov.
Kje se izvaja cepljenje 
Cepljenje se izvaja pri izbranih zdravni
kih in v ambulantah za cepljenje NIJZ 
Slovenije. Cena cepljenja je 7 EUR za 
kronične bolnike in 14 EUR za druge. 
Vir: http://www.nijz.si/sl/sezonska-gri- 
pa-in-cepljenje

Ambulanta Videm

8. praznik KS Tržeč v znamenju novih pridobitev
"IVVajevna skupnost Tržeč je letošnjemu, 8. prazniku 
JLVposvetila več dogodkov in poskrbela za številna prijetna 
druženja krajanov. Osrednja slovesnost je bila 1. septembra, 
na ta dan pa so namenu uradno predali nove pridobitve, 
med katerimi je največja investicija kanalizacijski sistem.

Praznovanje so začeli sredi avgusta s turnirjem v visečem 
kegljanju za pokal KS Tržeč. Udeležilo se ga je 16 ekip kraja
nov in članov domačih društev, najboljše ekipe pa so ob kon
cu prejele tudi pokale. Dan kasneje so organizirali splavarjenje 
po reki Dravinji, ED Tržeč je prazniku posvetilo družabno 
srečanje, na katerem so postavili klopotec, Športni park Tržeč 
je bil prizorišče vaškega turnirja v malem nogometu za pre
hodni pokal KS Tržeč, Fantje iz Jurovc so pripravili srečanje 
pevcev, člani PGD Tržeč pa gasilsko vajo.
Osrednji dan praznovanja je bil v soboto, 1. septembra. V 
popoldanskem času so s krajšo slovesnostjo v Jurovcih odpr
li asfaltiran cestni odsek Trenek v dolžini 400 m, naložba je 
znašala 27.000 evrov. Dogajanje se je nato preselilo k Pesjako
vi kapeli v Tržeč, kjer so namenu predali največjo pridobitev 
- kanalizacijo Tržec-Jurovci. Sistem je dolg 6 km, nanj pa se 
bo lahko priključilo 350-400 gospodinjstev. Investicija je bila 
zelo zahteven projekt, je povedal župan občine Videm Fride
rik Bračič, skupna vrednost naložbe znaša 2,1 mio EUR, v 
celoti pa jo je pokrila občina sama. Na novo kanalizacijo se

Slavnostni prerez traku nove pridobitve na Treneku

občani že lahko priključijo, prispevek na gospodinjstvo pa 
znaša 500—800 EUR.
Praznovanje so sklenili z osrednjo prireditvijo v dvorani tam
kajšnjega gasilskega doma. Pridobitve od lanskega do letošnje
ga praznika je v nagovoru strnil Dušan Serdinšek, predsednik 
KS Tržeč, zapeli so Fantje iz Jurovc, ob koncu pa so podeli
li zahvale vsem, ki so jim v zadnjem letu pomagali na poti 
razvoja in novih pridobitev.

Besedilo in foto: PK
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21. praznik KS Sela
T ulij je že po tradiciji prazničen mesec v Krajevni skupnosti 
I Sela. V počastitev praznika KS in podružnica sv. Družine 

vsako leto organizirata številne dogodke in druženja kraja
nov. Osrednja prireditev je bila v soboto, 28. julija, prazno
vanje pa so tudi letos sklenili z aninskim žegnanjem.

Letošnjemu, že 21. prazniku so posvetili več dogodkov: 21. 
julija so se srečali starejši krajani (najprej so se udeležili maše, 
nato pa nadaljevali z družabnim srečanjem), istega dne je bilo 
popoldan tekmovalno in živahno na kegljišču ob Polskavi, 
kjer je DU Sela organiziralo tekmovanje v visečem kegljan
ju med ekipami KS, 27. julija je PGD Sela izvedlo gasilsko 
vajo, zvečer pa je potekal še nogometni turnir med vasmi KS. 
Zabavne vaške igre je letos s seznama dogodkov žal pregnalo 
slabo vreme.
Kulturna dvorana na Selih je bila na dan osrednje prireditve 
dobro zasedena, osrednji nagovor pa je imel Dejan Tramšek, 
predsednik KS Sela. Predstavil je pridobitve od lanskega do 
letošnjega praznika, med drugim obnovo kulturne dvorane, 
dograditev avtobusnega postajališča v Trnovcu, obnovo asfal
tnega igrišča, obnovo fasade na cerkvi sv. Družine, komasacije, 
ki so še v teku, ustanovili pa so tudi humanitarno skupino, ki 
skrbi za razdeljevanje paketov RK.
Tramšek je nato z županom občine Videm Friderikom Brači
čem podelil priznanja in pokale, ki so jih prejeli: ekipa Trnov
ca za osvojeno 1. mesto v nogometnem turnirju, moška in

Skupinska fotografija letošnjih nagrajencev

ženska ekipa Barislovcev za največ podrtih kegljev na turnir
ju, OS Sela za doseženo 1. mesto v finalu 13. otroške varno
stne olimpijade, ekipa mladincev PGD Sela za osvojen naslov 
državnih prvakov v kvizu gasilske mladine in ekipa pionirjev 
PGD Sela za osvojeno 3. mesto na kvizu gasilske mladine. 
Kulturni program so oblikovali: MeCPZ sv. Družine, dru
žinski trio Potočnik iz Zg. Pristave, pevke ljudskih pesmi KD 
Sela in odrasla FS FD Lancova vas.

Besedilo in foto: PK

Kulinarična večera v gostilnah Majolka in Svenšek
»Kulinarične Haloze so na vseh dosedanjih večerih povsem 
upravičile vlogo paradnega konja projekta 'Haloze. Dežele 
tisočerih gričev'. Haloški gostinci so se izkazali kot vrhun
ski gostitelji in veliki združevale! Haloz, gostišča pa kot 
ključne kulturne točke svojih okolij, kjer se srečujejo vsi 
najpomembnejši ponudniki Haloz — kmetovalci, vinarji in 
kulturniki,« je povedal Slavko P. Dobnik, vodja projekta 
'Haloze. Dežela tisočerih gričev'.

Haloze smo skozi kulinarična večera odličnih haloških jedi 
lahko doživeli tudi v občini Videm, v gostilni Majolka in 
gostilni Svenšek. Skozi ples, glasbo in petje so goste popeljali 
folklorniki FD Rožmarin Dolena in FD Lancova vas.
Četrtkovi nostalgični kulinarični večeri so razprodani vnaprej, 
gostje odhajajo zadovoljni in nasmejani, mnogi pridejo 
večkrat - in to je najpomembnejše, pravo Slavko P. Dobnik. 
Hkrati se organizatorjem skozi Kulinarične Haloze in Deže
lo tisočerih gričev odpirajo mnoga vrata. Sekcija za gostinstvo 
in turizem pri Obrtno-podjetniški zbornici Slovenije je prav 
Kulinarične Haloze prepoznala kot referenčni projekt pove-

Odlično vzdušje ob haloški kulinariki je bilo tudi v Gostilni Svenšek 
na Selih. Foto: TM

zovanja v slovenskem gostinstvu, s svojim ugledom je zanje 
stopil Janez Bratovž, prvo kulinarično ime Slovenije, zanje se 
zanimajo turistične agencije.
»Da so Kulinarične Haloze takšen uspeh, je rezultat predaa
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nosti in profesionalnosti ljudi, ki stojijo za njimi — gostincev, 
kmetovalcev, vinarjev, kulturnikov in ekipe projekta 'Halo
ze. Dežela tisočerih gričev'. Med njimi naj izpostavim Janija 
Vuka, vodjo gostincev, Majo Bedenik Glaser, vodjo kulturni
kov, Klemna Jungra, svetovalca za vino in kulinariko, in Petra 
Cafuto, ki vodi kmetovalce haloških ekoloških in biodinamič- 
nih kmetij.
Vrhunske dobrote in prisrčen utrip Kulinaričnih Haloz bomo 
ponovno ponudili že v času sv. Martina in božičnem obdobju 
— z novim ciklusom četrtkovih večerov v zimskem obdobju. 
Kadar koli pa si lahko skupine sladokuscev naročijo svoje last
no omizje Kulinaričnih Haloz in pristne haloške kulture,« je 
še dodal Slavko P. Dobnik.

TM

Aktivno v aktivu žena Dolena
X Tsako leto se v aktiv žena Dolena vključi več žena in 
V vedno več je mladih gospodinj, ki rade delijo svoje zna

nje in izkušnje s starejšimi članicami. Letos so se odločile za 
nekaj bolj sodobnega in hkrati starega, za pripravo jedi iz 
prosene kaše, ki je bila nekoč vsak dan na jedilniku.

Članice so se v septembru zbrale v kuhinji doma krajanov v 
Doleni. Nabavile so potreben material za peko in kuho. Vse 
navzoče je pozdravila predsednica društva in predstavila Mile
no Sitar, ki je vodila tečaj. Predavateljica je najprej predstavila 
teorijo o proseni kaši, o kuhi in peki s proseno kašo. Iz prose
ne kaše so pripravili: juho, polpete, slan proseni šarkelj, pito, 
prosene hlebčke z drobnjakovo omako, solato iz prosene kaše 
z zelenjavo, kašnate štruklje in sladek kolač. Vse dobrote so 
nato pokusile in se zahvalile mojstrici, da jim je podarila svoj 
čas in znanje.

Zdenka Golub
Na kuharski delavnici v Doleni. Foto: Jana Potočnik

Pestri poletni meseci za DPŽD Lancova vas
/^Manice DPŽD Lancova vas so poletne mesece izkoristi- 
V^/le za skupna druženja v domačem kraju, udeležile so se 
nekaterih dogodkov pri prijateljskih društvih, konec septem
bra pa so se odpravile še na strokovno ekskurzijo v Prekmur
je.

Na Djočanovi domačiji vTržcu so 16. junija prikazale, kako 
se izdelujejo rože iz krep papirja v okviru delavnic starih obrti, 
ki jih je organiziralo ED Tržeč, sodelovale so na farnem žegna- 
nju v Vidmu, 9. julija so pohajkovale po Rogli, konec julija 
pa smo jih lahko srečali v Juršincih, kjer so se preizkusile na 
tekmovanju v kuhanju kisle juhe. Lancovljanke so tudi letos 
sodelovale pri pripravah na aninsko nedeljo na Selih — pletle

Utrinek iz Lendave. Foto: Liljana Širovnik
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so verige iz žingerla, prav tako pa so rta dan žegnanja obisko
valcem ponujale sladke in slane dobrote. Sredi avgusta se je

njihova ekipa udeležila tudi kmečkega praznika v Leskovcu in 
se pomerila v zanimivih kmečkih igrah.

STROKOVNA EKSKURZIJA V PREKMURJE
Zadnja septembrska sobota je bila rezervirana za letno stro
kovno ekskurzijo. Letos so si izbrale Prekmurje. V Mali Polani 
so si ogledali Pomelajevo domačijo, na kateri so jim predstavi
li domačo obrt — pletarstvo iz vrbovih šib in koruznega ličja. 
Sledil je ogled glavnih znamenitosti Lendave, med njimi tudi 
naj novejše pridobitve, stolpa Vinarium. Krajši postanek so 
naredili ob Bukovniškem jezeru, znanem po energijskih toč
kah. Pot jih je vodila še v čokoladnico Passero v Tešanovcih in 
v Ratkovce, kjer so obiskali medičarstvo in pokusili njihove 
medenjake. Ob vrnitvi domov so soglasni sklenili, da je treba 
takšna druženja ponoviti še večkrat.

PK
Tudi letos so s stojnico sodelovale na aninski nedelji na Selih. 
Foto: PK

Kuhanje golaža in ribiška tekma v Pobrežju
v
^ portno-ribiško društvo Krap je že tradicionalno orga- 
VJniziralo tekmovanje v kuhanju golaža in ribiško tekmo.
V kuhanju je sodelovalo osem ekip: Koranti Pobrežje, SRD 
Krap, skupina Trsek, Koti, d. o. o., Pobreški kletarji, Brornd,
Koranti Poetovio in PGD Videm.

Ekipe so med veselim popoldanskim sobotnim druženjem 
kuhale golaž, ki ga je po določenem časovnem obdobju oce
nila komisija v sestavi Nada Novak, Miran Brumec, Borut 
Pihler in Dragoljub Poledica. Vsak ocenjevalec je imel svoj 
ocenjevalni list za vsako skupino. Pri golažu so ocenjevali 
videz, okus, vonj in teksturo pripravljenega golaža.
Pri kuhanju golaža je bila najbolj uspešna ekipa Bronx, za nji
mi sta se uvrstili ekipi SRD Krap in Koranti Pobrežje Najboljše tri ekipe v kuhanju golaža
Ko so kuharji pripravljali golaž, je potekalo ribiško tekmova
nje. Naj večji ulov so imeli: Matej Feguš, Dani Nahberger in 
Jože Majcenovič.

Andrej ka Vidovič

Zmagovalci ribiške tekme s predsednikom SRD Krap 
Foto: Maša Geč
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Pobrežanke aktivne poleti in jeseni
v

'M e pred poletjem so se članice Društva žensk Pobrež- 
/je odpravile na poučni izlet, na ogled vrtov, gredic in 

zelišč, kjer so veliko izvedele tudi o pripravi zemlje na vrtu 
in visoki gredi. Bile so na predstavitvi agroekologije pri prof. 
Ani Vovk Korže.

V začetku junija so bile na ekskurziji, obiskale so Sv. Višarje 
(1765 m). Ogledale so si Mangartska jezera in obiskale Pla
nico, kjer so si z velikim zanimanjem ogledale najmodernejši

Pobreške žene na pikniku

Odpravili so se tudi na skupno kolesarjenje. Foto: arhiv društva

nordijski center na svetu, skakalnico velikanko in muzej.
V počastitev dneva državnosti so se odpravile na 18. tradicio
nalni pohod v Bistriški vintgar. Pohod je potekal skozi sotesko 
do rimskega kamnoloma, prijetno pa je bilo tudi na zaključku 
pohoda. Pobrežanke so tudi letos avgusta organizirale tradici
onalno, 14. kolesarjenje po domači občini. Jesensko druženje 
članic načrtujejo v oktobru, srečanje pa bo pri Gečovem rib
niku.

TM

Trgatev na Petrovi domačiji v Šturmovcih
etošnje leto je bilo radodarno z 

-1—/letino. Obiranja brajd smo se tako 
veselili tudi v Šturmovcih na Petrovi 
domačiji.

Na sončno predzadnjo septembrsko 
nedeljo smo se vaščani zbrali na Petrovi 
domačiji in obrali rdeče grozdje z dru
štvenih brajd. Nekaj vaščanov je prine
slo tudi grozdje s svojih brajd in tako 
so prispevali k še obilnejši letini v kleti 
Petrove domačije. Po trgatvi sta sledila 
pogostitev in prijetno druženje. Ob tej 
priložnosti hvala vsem, ki ste na trgatev 
prinesli dobrote. V tem zlatem jesen
skem času pa se že veselimo martinova
nja, ko bomo naš vaški pridelek lahko 
pokusili in ga delili tudi z vami, ki se 
nam boste iz vasi in širše občine Videm 
pridružili na praznovanju, ko bo sv. 
Martin spremenil mošt v vino.

Besedilo in foto: LRK
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V Dravcih trgatev potomke najstarejše trte na svetu

Modra kavčina v Dravcih je letos dokaj dobro obrodila.

zu Altu, Stanku Veganu in Zvonku Korpiču. Potomka najsta
rejše trte na svetu, ki lepo raste tudi v Halozah, je v ponos lju
dem, ki tukaj živijo in spoštujejo trto, je povedal predsednik 
KS Soviče - Dravci - Vareja Bojan Merc.
Po trgatvi so berači sedli za skupno mizo in si postregli z 
domačimi dobrotami, potem pa so možje nadaljevali delo 
še na drugi lokaciji, kjer so sprešali veliko količino domačih 
jabolk, iz katerih bo Zvonko Korpič naredil domači jabolčni 
kis.

Besedilo in foto: TM

Leskovški turistični zanesenjaki
f 1 *D Klopotec Leskovec je aktivno skozi vse leto. V pole-

_L tnih dneh smo se udeležili kuhanja pohorskega lonca 
na Pohorju, aktiv žena je bil prisoten na stojnici na Vidovo 
nedeljo, prav tako smo bili aktivni in v pomoč pri organi
zaciji srebrne maše Edija Vajde, bili smo na srečanju z dru
štvom Ajda iz Leskovca pri Pragerskem, pripravili pa smo že 
23. kmečki praznik.

Veseli smo, da se je našega praznika udeležilo tudi nekaj ekip 
iz drugih krajev naše občine. Ekipe so se merile v petih igrah: 
sestavljanju klopotca, metanju kocke, luščenju koruze, zbira
nju krompirja in molži krave. Za uspeh so bile nagrajene prve 
tri ekipe. Druženje se je nato nadaljevalo pod šotorom in želi
mo si, da bi nas bilo prihodnje leto več.

MARTINOVANJE V NEDELJO, 11. 
NOVEMBRA

V jesenskem času je naš največji praznik martinovanje, ki smo 
ga začeli pred skoraj 20 leti in želimo si, da bi ta praznik v 
prihodnje dobil več veljave in bi se kot osrednji dogodek vrnil 
med haloške vinograde. Letos bomo v Leskovcu Martina sla-

Na kmečkih igrah so sestavljali klopotec.

vili prav na njegov god, v nedeljo, 11. novembra, ob 11. uri 
pred našimi prostori v Zg. Leskovcu. Pridružite se nam. Več 
nas bo, lepše nam bo.

TD Klopotec Leskovec v Halozah

T etošnja trgatev modre kavčine, potomke stare trte z Len- 
J—/ta, v organizaciji članov KTD Soviče - Dravci in Dru
štva za ohranjanje dediščine Haloz je v Dravcih izzvenela kot 
spomin na Janeza Alta, ki je bil duša in srce obeh društev in 
dogodkov v kraju.

Po dveh pozebah je modra kavčina letos le dala pridelek. 
Skrbniku trte Zvonku Korpiču je do trgatve uspelo ohraniti 
okrog 40 lepih grozdov, ki so jih skrbno potrgali, sprešali pa 
so jih skupaj z grozdjem, ki je dozorelo na potomkah pri Jane-
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Starodobniki na Djočanovi domačiji
"X /letošnjem evropskem letu kulturne dediščine je namen 

V čim več ljudi spodbuditi k odkrivanju in doživljanju 
kulturne dediščine in tej dobri nameri so se v oktobru z raz
stavo starodobnikov pridružili člani Etnografskega društva
Tržeč.
Prvo srečanje starodobnikov so v Tržcu pripravili letos spo
mladi in že takrat je bil odziv dober, še pred zimo, ko bodo 
jeklene konjičke spravili na varno, pa so se odločili, da z njimi 
naredijo še nekaj krogov.
Andrej Gašpar, predsednik ED Tržeč, je povedal, da so lju
bitelji starodobnikov pokazali zanimanje in iz garaž pripeljali 
svoje lepotce. Preveriti so namreč želeli, kaj zanimivega se skri
va v garažah in kleteh pri občanih, naleteli pa so na zelo dober 
odziv in v društvu so se zato odločili, da ustanovijo sekcijo za 
ljubitelje starodobnikov.

Besedilo in foto: TM
Starodobnike so najprej parkirali na Djočanovi domačiji, nato pa 
so z njimi naredili še nekaj kilometrov po bližnjih vaseh.

Folklorniki iz Lancove vasi uspešni na festivalu v Zakopanah
v

/^"Nani Folklornega društva Lancova 
V—/vas so letošnjo 35-letnico delova
nja kronali z dosežkom na 50. medna
rodnem folklornem festivalu v Zako
panah na Poljskem. Za svoj nastop so 
osvojili odlično drugo mesto v katego
riji avtentičnih skupin in prejeli srebr
no sekiro.

Tudi sicer je v zgodovini festivala nagra
do prvič osvojila folklorna skupina iz 
Slovenije, zato sta bila avtorja nastopa 
Nežka Lubej in Janko Jerenko še toli
ko bolj ponosna na izjemen uspeh svo
jih varovancev. Ni pa to edina nagrada, 
ki so jo Lancovljani prejeli na festivalu 
v Zakopanah. Petnajstčlanska komisija 
iz različnih držav je namreč odločila, 
da gre posebna nagrada Jeana Rochera, 
dolgoletnega člana CIOFF-a, prav tako 
v Lancovo vas, in sicer za pristni prikaz 
zimskih obredov in običajev ter bogastva 
noš.

festival v zakopanah
VELJA ZA ENEGA BOLJŠIH V 
SVETU

Tudi predsednica FD Lancova vas Bar
bara Sitar ob dveh tako visokih nagra
dah ni skrivala veselja. Po vrnitvi domov

je povedala: »Izredno ponosna sem na 
omenjeni priznanji na festivalu, ki s svo
jo dolgo zgodovino velja za enega bolj
ših na svetu. Gre za festival, ki v folk
lornem svetu še ni pozabil na avtentične 
skupine, ki pristno in srčno prenašajo 
nesnovno kulturno dediščino domačega 
kraja. Svojevrsten uspeh društva pred
stavlja že uvrstitev na festival. Nagradi 
sta potrdilo, da delamo dobro, in nam 
dajeta dodatno motivacijo za uspešno 
delo tudi v prihodnje.«

V tekmovalnem delu so se folklorniki iz 
Lancove vasi predstavili s prikazom pustnih 
obredov in običajev v Lancovi vasi na 
pustni torek.
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OBISKALI KAR NEKAJ ZNAMENITOSTI 
POLJSKE

Kot je povedala Barbara Sitar, so se na Poljskem predstavili še 
s številnimi drugimi nastopi, nastopili so v povorki po mestu, 
sodelovali pri sv. maši in molitvi za mir. S pomočjo lokalnih 
vinogradnikov in domačih gospodinj so v Zakopanah predsta
vili še bogato haloško kulinariko.

»Pesem zapoj
T^antje iz Jurovc, sekcija KD Franceta Prešerna Videm, so 
.L v soboto, 25. avgusta, organizirali drugo srečanje ljud
skih pevcev z naslovom Pesem na vasi, dogodek pa posvetili 
8. prazniku Krajevne skupnosti Tržeč. Dvorana gasilskega 
doma v Tržcu je bila tudi letos dobro zasedena, saj se je nji
hovemu vabilu odzvalo veliko skupin pevskih prijateljev in 
obiskovalcev.

Pozdravno dobrodošlico je zbranim na začetku namenil Bran
ko Merc, vodja^skupine, danes pa v skupini prepevajo še 
Slavko Kmetec, Marjan Mohorko, Franc Spevan in Franc 
Habjanič. Skozi skoraj štiri desetletja delovanja in ohranjam 
ja bogate kulturne dediščine je skupino predstavil Jože Smi- 
goc, predsednik KD Franceta Prešerna Videm. Njihovi pevski 
začetki tako segajo v osemdeseta leta, od leta 1993 pa so pod 
okriljem videmskega kulturnega društva. Na leto nastopijo 
vsaj 20-krat, pojejo predvsem ljudske pesmi, znani so tudi po 
trikraljevskih kolednicah, v njihovi družbi pa je vedno prešer
no. Zahvalo za ohranjanje domače pesmi je gostiteljem name
nil tudi videmski župan Friderik Bračič.
Fantje iz Jurovc so na odru zapeli trikrat, predstavilo pa se je 
še 11 skupin: Urbančanke TD Destrnik, pevci KD Cirkulane,

V prostem času so na gostovanju na Poljskem lahko uživali 
tudi v lepotah narave, ki jih ponuja zeleno mesto. Med dru
gim so si gledali znamenito skakalnico v Zakopanah in muzej 
pesnika Jana Kasprowicza, splavarili so po reki Dunajec, ki 
meji na Slovaško in gorovje Tatre. Iz Zakopan pa so se vrnili z 
izjemnimi vtisi in nepozabnimi spomini.

TM

in lažje ti bo«

Žanjice PD Cirkovce, pevke KD Sela, pevci iz Jablovca TD 
Podlehnik, pevke KD Obrež, Kopači KFD Podlehnik, Trsten- 
ke TD Podlehnik, pevke KPD Stoperce, skupina Trta KUD 
Maksa Furjana Zavrč in Skupina šeg in navad TD Podlehnik. 
Vesela pevska družba se je ob koncu poslovila s skupno pesmi
jo in obljubo, da se prihodnje leto spet snidejo.

Besedilo in foto: PK

Šurcarji s poletnih v jesenske dogodke
/'"Vstaja spomin na poletne dni, ki so zaznamovali naše 

delo in uspehe. Začeli smo v Strihovcu na Srečanju 
sosedov, nadaljevali pa na Prazniku žetve na Polenšaku, 
25-letnici KTD Klopotec Soviče - Dravci, postavitvi klopot
ca TD Podlehnik, na 23. Kmečkem prazniku TD Klopotec 
Leskovec, bili smo pritrkovalci na srebrni maši Edija Vajde in 
nastopili na različnih veselih prireditvah.
Ocenjujemo, da je bilo poletje zelo veselo in nam v ponos, da 
se lahko pohvalimo z aktivnostmi. Pri tem nismo pozabili, da 
smo društvo za ohranjanje ljudskega izročila, zato smo tudi 
na tem področju aktivni in delamo po letnem načrtu. Tudi v 
jesenskem delu imamo načrtovanih veliko aktivnosti, ki jih 
želimo izpeljati v sodelovanju z društvi, v ospredju pa bo mar
tinovanje. Prepričani smo, da bomo s skupnim delom uspešni 
pri ohranjanju ljudskega izročila.

Nastopili so na Prazniku žetve na Polenšaku.
Društvo Šiirc
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25 let KTD Klopotec Soviče - Dravci
V'

y^"'Mani KTD Klopotec Soviče - Dravci so 4. avgusta pro- 
slavili 25-letnico društva, praznovanje pa združili s tra

dicionalno postavitvijo klopotca.

Zbrali so se na kmetiji Korpič pri etnološkem muzeju, kjer so 
po nagovorih zaslužnim članom in prijateljem društva podelili 
zahvale. Zupan občine Videm Friderik Bračič je predsedniku 
društva Stanku Veganu podelil posebno zahvalo ob jubileju. 
Praznovanje in postavitev klopotca velikana je spremljal bogat 
kulturni program, Zvonko Korpič pa je pripravil tudi zanimi
vo igro v obliki kviza, v kateri so sodelujoči spoznavali stare 
predmete.

TM Na praznovanju srebrnega jubileja KTD Klopotec Soviče - Dravci 
Foto: Zdenka Golub

Orači ED Leskovec v Izoli
T)red začetkom poletja se je naše društvo podalo na zaslu- 
-L žen izlet v Izolo. Organizatorji - predsednik, tajnik in 
blagajnik, Mirko, Vinko in Milan - so bili tokrat mnenja, da 
gremo na kratek enodnevni oddih na Obalo.

11*8 »

Tega oddiha smo bili zagotovo potrebni, kajti letošnji pust v 
času hude zime, mokrote in nenehnega sneženja nam je pošte
no obtežil naše poslanstvo v pustnem času. Orali smo, kolikor 
smo lahko, in letos jeseni smo že pobirali pridelke dobre leti
ne.
Tako so naši člani s svojimi družinami v dobri družbi z veliko 
zabave ob zvokih ansambla Primorski fantje preživeli lep, son
čen dan na morju. Zahvaljujem se vsem, ki ste prispevali svoj 
delček dobre volje in vse dobrote, ki smo jih lahko poskusili, 
predvsem pa zahvala občini Videm, mesarstvu Kokol, prevo
znemu podjetju Arriva Ptuj, in hvala vsem vam, ki ste vedno 
dobre volje, ko pridemo skupaj.

Minka Feguš

Leskovčani na slovenski Obali. Foto: arhiv društva

Sedem desetletij ptujske študijske knjižnice
njižnica Ivana Potrča Ptuj, ena od osrednjih kulturnih 

■A. Vustanov Spodnjega Podravja in ena od pomembnejših 
slovenskih splošnih in osrednjih območnih knjižnic, opravlja 
svoje poslanstvo za uporabnike šestnajstih občin ustanovite
ljic in pogodbenic, kot osrednja območna knjižnica pa še za 
tri občine z Ormoškega.

Njeni začetki segajo v čas po drugi svetovni vojni, ko so bile 
po uredbi Narodne vlade po vseh večjih pokrajinskih sredi
ščih organizirane javne študijske knjižnice. Knjižnica je že od

ustanovitve naprej opravljala tudi arhivalno nalogo in skrbe
la za ohranjanje kulturne dediščine: zbirala je gradivo trajne 
vrednosti s področij znanosti, književnosti in umetnosti, skr
bela za zbirko redkih in dragocenih starih tiskov ter posebno 
pozornost posvečala zbiranju, bibliografski obdelavi in hranje
nju domoznanskega gradiva z območja Dravskega in Ptujske
ga polja ter Haloz in Slovenskih goric.
V začetku osemdesetih let se je knjižnica v skladu z razvojnimi 
usmeritvami bibliotekarske stroke preoblikovala v regionalno 
splošnoizobraževalno knjižnico za območje ptujske in ormo-
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ške občine in se konec desetletja začela 
pripravljati na avtomatizacijo poslova-

S ČRNILOM 
IN ZLATOM

Sedemdeset let delovanja Knjižnice Ivana 
Potrča Ptuj so knjižničarji obeležili z izdajo 
jubilejnega zbornika in z razstavo presti
žnih knjižnih izdaj. Foto: Albin Bezjak

nja. Prva računalniška izposoja je stekla 
leta 1990 v Študijskem oddelku, tri leta 
kasneje je knjižnica, ki se je medtem 
okitila z imenom pisatelja Ivana Potrča, 
prešla na računalniško obdelavo gradi
va in avtomatizirano izposojo v vzaje
mnem, on-line dostopnem bibliograf
skem sistemu COBISS. Na prelomu 
stoletja so se uspešno rešili še prostor
ski problemi knjižnice, ki so ji vrsto let 
onemogočali, da bi zadihala s polnimi 
pljuči. Jeseni leta 2000 so se vsi oddel
ki knjižnice združili pod eno streho v 
mogočni stavbi prenovljenega Malega 
gradu na Prešernovi ulici.
V zadnjem desetletju dopolnjuje knji
žnica svoje delovanje z različnimi stori
tvami v digitalnem okolju. Uporabni
kom zagotavlja dostop do elektronskih 
baz podatkov in elektronskih arhivov 
serijskih publikacij, skrbi za digitali
zacijo knjižničnega gradiva in njego
vo vključitev na domoznanski portal 
Kamra (www.kamra.si) in Digitalno 
knjižnico Slovenije (www.dLib.si), s

čimer zagotavlja trajno ohranjanje knji
žničnih gradiv in pisne kulturne dedi
ščine nacionalnega pomena. V dLib je 
prispevala ok. 145.000 strani digitalizi
ranega gradiva, kar jo uvršča na visoko 
drugo mesto med slovenskimi splošnimi 
knjižnicami. Zaživel je tudi spletni bio
grafski leksikon znanih osebnosti Spo
dnjega Podravja (www.spodnjepodravci. 
si), ki prispeva k osvetljevanju zgodovi
ne našega območja in dosežkov njegovih 
posameznikov.
V jubilejnem letu 2018 stoji pred novi
mi izzivi, saj moderna informacijska 
družba spreminja njeno tradicionalno 
vlogo in naloge. Kot izkazujejo neštete 
izkušnje iz preteklosti, bo vse izzive, ki 
jih prinaša prihodnost, uspešno reševala 
le ob trdni in odločni podpori lokalnih 
skupnosti.

Melita Zmazek
(povzetek sestavka)

V Dolenj spomin padlim partizanskim kurirjem
T » druženje borcev za vrednote NOB Hajdina je konec sep- 
M jtpmbra pripravilo spominsko slovesnost v Domu kraja
nov v Doleni. V neposredni bližini so pred 74 leti bili težek 
boj partizanski kurirji postaje TV-8S s premočnimi okupa
torjevimi vojaškimi silami in v spomin padlim je bil spomin
ski dogodek, ki so ga s kulturnimi utrinki obogatili učenci 
OŠ Hajdina, ljudski pevci iz Vidma in s Hajdine. Delegacija 
je položila venec k spomeniku v Zg. Pristavi. V njej so bili

Delegacija je k spomeniku v Zg. Pristavi položila venec in prižgala 
svečo.

videmski župan Bračič, podpredsednik Območnega združe
nja NOB Ptuj Franc Toplak in podpredsednik ZB za vredno
te NOB Hajdina Franc Fridl. Sledilo je prijetno druženje v 
Doleni.

Po uvodnem nagovoru predsednice Združenja borcev za vre
dnote NOB Hajdina Terezije Mirkovič, ki je orisala zgodovin
ski dogodek, je zbrane nagovoril videmski župan Friderik Bra
čič. Poudaril je pomen takih spominskih slovesnosti za ohra-

S pesmijo so se padlim poklonili ljudski pevci iz Vidma.
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njanje zgodovinskih dejstev in s tem tudi ozaveščanje mladih 
o težkih dogodkih, ki so zaznamovali naš narod.
Branka Bezeljak, predsednica Območnega združenja borcev 
za vrednote NOB Ptuj, je v pozdravnem nagovoru osvetlila

70-letno zgodovino civilnodružbene organizacije Zveze bor
cev NOB do danes in poudarila pomen ohranjanja spomina 
na vse, ki so dali življenja za domovino.

Besedilo in foto: TM

Blagoslov obnovitvenih del na aninsko nedeljo
T etošnje tradicionalno aninsko žegnanje pri sv. Družini 
-I—/na Selih je bilo še posebej slovesno. V nedeljo, 29. juli
ja, so se zbrali številni domači verniki in drugi obiskovalci 
pri sv. maši, med katero so blagoslovili obnovitvena dela, za 
katera so si dolgo prizadevali. Podružnična cerkev je namreč 
letos z obnovljeno fasado zasijala v novi podobi.

God Marijinih staršev sv. Ane in Joahima je eden izmed zelo 
cenjenih in priljubljenih praznikov tudi pri nas. Sveta Ana je 
namreč sozavetnica podružnične cerkve na Selih. Sveto mašo 
je letos daroval hajdinski župnik naddekan Marijan Fesel ob 
somaševanju p. Jožeta Petka. Slovesnost je s petjem obogatil 
tudi MeCPZ sv. Družine pod vodstvom Sandija Potočnika. 
Med mašo je naddekan Fesel blagoslovil nove pridobitve — 
obnovo fasade na cerkvi, nova vrata v cerkev in zakristijo ter 
novo oglasno desko pred župnijskim domom. Pater Jože Petek 
se je ob koncu maše zahvalil vsem darovalcem, mojstrom in 
drugim, ki so pripomogli, da je investicija v celoti pokrita in 
da se Sela odslej ponašajo z nadvse lepo urejenim osrednjim 
spomenikom kulturne dediščine.
Tudi letošnje žegnanje je bilo dobro obiskano, med gosti pa 
so bili tudi župan občine Videm Friderik Bračič s soprogo, 
občinska svetnica Katja Svenšek in predsednik KS Sela Dejan 
Tramšek. Po maši se je praznovanje nadaljevalo pred cerkvijo, 
kjer so članice aktivov Sela in Dolena ter DPŽD Lancova vas 
za vse obiskovalce bogato obložile svoje stojnice.

PK

Sprejem novih 
ministrantov

Pri sv. Družini na Selih so v nedeljo, 7. oktobra, sprejeli v 
rrdnistrantske vrste osem novih ministrantov: Jurija Mur
ka, Luka Paumana, Timoteja Muzeka, Blaža Emeršiča, Blaža 
Milošiča, Luka Hebarja, Davida Potočnika in Andreja Potoč
nika.

V župnijski cerkvi sv. Andraža v Leskovcu so v nedeljo, 21. 
oktobra, v ministrantske vrste sprejeli 10 novih članov. Mini
strantsko oblačilo so prvič oblekli: Neža Vidovič, Jure Vido
vič, Tobija Cebe, Jaka Mužerlin, Gabirel Feguš, Emanuel 
Feguš, Samuel Feguš, Leo Stopajnik, Andraž Janežič in Jernej 
Milkovič.
Vse dobro novim ministrantom pri opravljanju njihove nove 
službe.

PK
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Zaplujmo skupaj
Na šoli Sela smo se na prvi šolski dan znašli sredi morja. Naj
prej smo spoznali dečka, ki je bil zelo močan in je rad poma
gal ljudem. Razbojnik Enozobec ga je zvabil na ladjo za svoje 
lumparije. Na srečo je dečka rešila strašna nevihta. Deček je 
šolo celo obiskal in vsem povedal, kaj se mu je zgodilo. Ko 
je našel svoj dom, je zagledal neznano otočje. Sestavljalo ga 
je pet otokov, ki smo jih poselili z učenci naše šole. Tega so 
bili veseli, zato so na ves glas peli pesmi in se ob glasbi tudi 
razgibali.

Učiteljici Petra in Claudia

S tekom zdravo v naravo
Tudi letos smo ob Tednu otroka organizirali šolsko in med
občinsko prvenstvo v krosu. V torek, 2. oktobra, so se na šol
skem tekmovanju v teku pomerili učenci zavoda Osnovne šole 
Videm. Sodelovalo je blizu 400 otrok. Pomerili so se v teku 
na 200, 500 in 1000 metrov.

Dolžina proge je bila odvisna od starosti otrok. Na dobro pri
pravljeni progi so naši učenci dali vse od sebe. Zmagovalci so 
bili vsi, ki so pretekli progo. Posebnih čestitk pa so bili deležni 
tisti, ki so pritekli v cilj med prvimi.

Šolski športni pedagogi

Sprejem prvošolcev v šolsko skupnost
V petek, 5. oktobra, zadnji dan v tednu otroka, smo učence 1. razre
da sprejeli v šolsko skupnost. V telovadnici smo se zbrali prvošolci, 
devetošolci, predstavniki šolske skupnosti, učitelji in vodstvo šole. V 
kratkem programu so nam prvošolci pokazali, kaj so se že naučili, in 
celo zaplesali s svojimi varuhi. Vmes so pokazali še veliko znanja in 
spretnosti ter tako dokazali, da se že zavedajo pomembnosti šole in 
dogajanja v njej. Obljubili so, da se bodo s svojim pozitivnim vede
njem trudili vplivati na svoj ugled in ugled šole Videm. Zdaj bodo 
tudi prvošolci ponosni člani šolske skupnosti. Veseli smo zanje. 
Dogodek smo sladko in veselo zaključili.

Aleksandra Kukovič, mentorica

Beremo skupaj - nacionalni mesec skupnega 
branja 2018
V želji, da bi ljudje čim raje in čim 
več brali — in to kakovostno litera
turo - so Bralno društvo Slovenije, 
Društvo Bralna značka Slovenije - 
ZPMS in številni drugi pobudniki 
ob častnem pokroviteljstvu predse
dnika države predlagali, da bi prvič 
izvedli nacionalni mesec skupnega 
branja - Beremo skupaj.

Branje je potovanje - k znanju, raz
gledanosti, sprostitvi, zabavi, reševa
nju mnogoterih težav itd. Kdor rad 
bere, širi svoj besedni zaklad, kar 
pripomore tudi k lažjemu sporazu
mevanju z drugimi - to pa je osno
va za dobre medsebojne odnose. Z 
branjem bogatimo svojo domišljijo, 
kar lahko osmisli tudi naše življenje.

Branje zajema številne koristi - tre
ba pa je odbrali zrnje od plevela in 
izbrati dobre knjige, ki navdihujejo 
um in duha.
Pobudi smo se pridružili tudi na naši 
šoli in izvedli več dejavnosti. Ob 
začetku, na dan mednarodne bralne 
pismenosti (8. septembra), smo se z 
učenci pogovarjali o pomenu branja
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in bralne pismenosti in ugotavljali, da je na svetu veliko 
ljudi, otrok in odraslih, ki niso mogli osvojiti osnovnih 
veščin branja, pisanja, računanja. Nadaljevali smo s spre
jemom prvošolčkov v šolsko knjižnico, ti pa so prejeli 
tudi slikanico Anje Stefan z ilustracijami Marjance Jemec 
Božič Kotiček na koncu sveta. S sedmošolci smo na prvi 
dan v tednu otroka obiskali Knjižnico Ivana Potrča Ptuj, 
kjer je vsak učenec prejel svoj izvod knjige Avtobus ob 
treh avtorice Nataše Konc Lorenzutti. Knjižničarka Lilja
na pa nas je navduševala za branje. Povedala nam je, da 
so knjige lahko naše najboljše prijateljice, da so nam v 
uteho, da lahko ob branju »pravih« knjig lažje gradimo 
mostove zapletenih medsebojnih odnosov ipd.
Petošolci iz 5. a so skupaj brali pravljice. Tudi sami so se 
prelevili v pravljičarje, pravljicam so spremenili konec in 
novonastale pravljice prebrali še učencem 3. razreda. Ti 
so jih z veseljem poslušali, ob skupnem branju pa so vsi 
zelo uživali.
Vsi učenci pa so obiskali šolsko knjižnico skupaj s svo
jimi razredniki. Pogovarjali smo se o pomenu branja, o 
razlogih za in proti, slišali so kakšno motivacijsko zgod

bico, nato pa so se sami prepustili užitku samostojnega 
branja izbrane ponujene knjige. Učenci so ugotavljali, da 
nam knjige zares lahko ponudijo veliko veselja, užitkov, 
odgovorov na naša vprašanja in iskanja - le pravo mora
mo najti. In glede na nepregledno množico knjig, ki nam 
je na razpolago, to ne bi smelo biti težko, le potruditi 
se je treba in ne obupati ob iskanju prave ... pravega v 
življenju.

Vesna Voglar Pulko

Zlatkov memorialni 
nogometni turnir
Prvi športni dan v tem šolskem letu smo imeli 20. septembra. Zlat
kov pokal je memorialni nogometni turnir, ki je posvečen nekda
njemu učencu šole - Zlatku Kosu. Bil zelo dober nogometaš, član 
solske nogometne ekipe. Na ta dan se spomnimo tudi drugih učen
cev leskovške šole, ki so tragično preminili: Janka, Tončka, Primoža, 
Damjana in Gorazda.
Po uvodnem pozdravu ravnatelja in vodje šole je učenka Karin Per
nek predstavila 10 zlatih pravil ferpleja.
Letos so se turnirja udeležile ekipe: OŠ Podlehnik, OŠ Cirkulane - 
Zavrč, OŠ Žetale, OŠ Lepoglava, OŠ Cvetlin - Višnjica, OŠ Videm 
in Leskovec. Spremljali so jih športni pedagogi, turnir pa so si ogle
dali tudi nekateri ravnatelji gostujočih ekip.

Marjana Srdinšek

»Vse, kar otroci potrebujejo, je malo pomoči, malo upanja in nekdo, ki 
verjame vanje.« (Magic Johnson)

Šolski sklad OŠ Videm je na pobudo Stanka Skoka prejel finančna 
sredstva, ki mu jih je ob licitaciji slike galerije HES Ljubljana na 
klubskem prvenstvu namenil Golf klub Ptuj. Donacija je namenje
na učencem iz socialno šibkega okolja za prehrano in šole v naravi. 
Za velikodušno donacijo se učenci in delavci OŠ Videm iskreno 
zahvaljujemo.

N4 VZAJEMNA
'N, ^ zdtovsNervo zavarovalnico

GOLF CLUB

Star papir zbirali tudi učenci OŠ Videm
Za nami je uspešno izvedena akcija zbiranja starega papirja. Zbrali 
smo kar 21.000 kg starega papirja, kar je res izjemen dosežek. Za 
tak uspeh smo lahko ponosni na naše učence in starše, ki nas v akciji 
Podpirate. Prepričana sem, da smo naklonjeni eko zavesti in recikli
ranju. Naš planet potrebuje prebivalce, ki bodo znali skrbeti zanj. 
Kaša akcija poleg ozaveščanja skrbi tudi za solidarnost in z njo razvi
jamo skrb za sočloveka. Vsak kilogram šteje.

V jesenski akciji je največ zbranega papirja prispevala učenka 9. b 
Eva Krajnc, in sicer 1133 kg. Vemo, da gre tukaj za veliko požrtvo
valnost in sodelovanje staršev, za kar se vam iskreno zahvaljujemo.
Se nekaj dosežkov v kilogramih: Teo Kokol 935 kg, Tina Zemljak 
330 kg, Nejc Cizerl 288 kg, Lana Vindiš 260 kg in Nik Klasič Ser- 
dinšek 259 kg.

Lidija Kosar, vodja zbiralne akcije

NAS GLAS - OBČINA VIDEM - JULIJ 2018



Regijsko tekmovanje v gasilski orientaciji
JV yl" ladinska komisija gasilske regije Podravje in PGD Sela 
-L V -L sta 1. septembra organizirala 12. regijsko tekmovanje 
v gasilski orientaciji za mladino, na katerem se je pomerilo 
59 ekip v šestih kategorijah. Sodelovalo je 14 ekip pionirjev, 
12 pionirk, 15 mladincev, 12 mladink, pet gasilcev priprav
nikov in enota gasilk pripravnic. Čeprav je tekmovalni dan 
nekoliko skazil dež, je na Selih ves dan vladalo dobro vzduš
je.

Na tekmovanju v orientaciji se mladi gasilci preizkusijo v ori
entiran) u na različno dolgih progah glede na starostno katego
rijo. Cilj ekipe, sestavljene iz treh tekmovalcev, je čim hitreje 
preteči progo in hkrati uspešno opraviti vse naloge na delov
nih točkah, na katerih so mladi gasilci morali pokazali zna
nje prepoznavanja topografskih znakov, dela s kompasom in 
zemljevidom, delanja vozlov idr.

NAJBOLJŠIM VSTOPNICA ZA DRŽAVNO 
TEKMOVANJE

Prvi dve ekipi iz vsake kategorije sta si priborili vstopnico za 
državno tekmovanje, ki je 15. septembra potekalo v Morav
čah. Podravsko regijo so zastopali: pri pionirjih ekipi Apače na 
Dr. polju in Majšperk - Breg, pri pionirkah Oplotnica in Maj
šperk, pri mladincih Sela in Pršetinci, pri mladinkah Miklavž

Iz GZ Videm sta na državno tekmovanje potovali ekipi mladincev 
in pripravnikov PGD Sela. Čestitamo!

pri Ormožu in Osek 2 ter pri pripravnikih Sela in Majšperk. 
Mladim gasilcem so na zaključni podelitvi za nastop čestitali 
tudi regijski poveljnik Dušan Vižintin, predsednica mladin
ske komisije podravske regije Lavra Slatenšek in predsednik 
B-komisije Uroš Leskovar.

Besedilo in foto: PK

Uspešen 4. tabor gasilske mladine PGD Sela
|"JGD Sela je 18. in 19. avgusta za svoje najmlajše člane 

JL organiziralo 4. tabor gasilske mladine PGD Sela. Ude
ležilo se ga je okrog 20 otrok, za katere so skrbeli mentorji, 
tudi letos pa so se jim na taboru pridružili prijatelji iz PGD 
Središče ob Dravi.

Sobotni taborniški dan je bil zapolnjen z različnimi operativ
nimi delavnicami: gasili so travniški požar, spoznavali prvo 
pomoč, uporabljali dvižne blazine in spoznavali, zakaj lahko 
prah povzroči eksplozijo. Popoldan je sledil sprehod do ribni
ka v Zg. Pristavi, kjer jim je RD Majšperk predstavila osnove 
ribolova, nato pa so še sami poprijeli za ribiške palice. V večer
nem času so se najprej ohladili z vodnimi igrami, za veliko 
smeha in dobre volje pa je poskrbel šov talenti se predstavijo.

PIONIRKE NA DRŽAVNEM
Pionirke PGD Sela so 22. septembra zastopale podravsko 
regijo na državnem mladinskem tekmovanju Matevža Haceta 
v Gornji Radgoni. Kljub slabim vremenskim pogojem so se 
dobro znašle in z manjšo napako zasedle še vedno odlično 11. 
mesto izmed 49 ekip. Iskrene čestitke!

Skupinski posnetek letošnjih udeležencev tabora in mentorjev

V nedeljo so mladi gasilci lahko spoznali delo različnih dru
štev in organizacij; predstavili so se PGD Ptuj z avtolestvijo, 
Aikido klub Ptuj, Enota za podporo vodenju iz GZ Ljubljana, 
Martin Cvetko pa je spregovoril o življenju Rimljanov. Tabor 
so sklenili z zabavnimi športno-gasilskimi igrami s starši ude
ležencev tabora in skupnim druženjem.

PK
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Meddruštvena gasilska vaja

Stran 27 ____

X /sklopu 8. praznika KS Tržeč je PGD Tržeč 1.
V septembra izvedlo veliko gasilsko vajo, v kateri 

so prikazali gašenje požara na gospodarskem poslo
pju na kmetiji Muršek v Jurovcih. Sodelovalo je pet 
gasilskih društev, tudi PGD Ptuj z gasilsko avtole- 
stvijo.

Jani Požar, vodja vaje in poveljnik PGD Tržeč, je 
povedal, da so poleg trževskih gasilcev sodelovali še 
PGD Videm pri Ptuju, PGD Leskovec, PGD Pod
lehnik in PGD Ptuj, skupaj 48 gasilcev z devetimi 
vozili. Predpostavljali so, da je zagorelo na kmetij
skem objektu. Prikazali so reševanje ponesrečencev, ki 
so bili ujeti v notranjosti objekta, in gašenje požara, 
prav tako pa so želeli preveriti skupno meddruštveno 
sodelovanje. Kljub deževnemu vremenu so si vajo z 
zanimanjem ogledali številni gledalci.

Besedilo in foto: PK

"-j#-

Prikazali so tudi gašenje z višine z gasilsko avtolestvijo PGD Ptuj.

Zaključek občinske lige v visečem kegljanju 2018
1 'Vruštvo upokojencev Sela je bilo 
-L^letošnji organizator zaključnega 
turnirja videmske občinske lige v vise
čem kegljanju. Večnamenski prostor 
selskih upokojencev ob Polskavi, ki ima 
tri igrišča za kegljanje, je bil 30. avgusta 
prizorišče športnega druženja vseh 14 
ekip (sedem moških in sedem ženskih), 
ki so tekmovale v ligi: Vidma, Pobrež

ja, Tržca, Lancove vasi, Sel, Vareje in 
Leskovca.

Zbranim so pred začetkom podiranja 
kegljev pozdravno dobrodošlico name
nili predsednica DU Sela Tilika Vidovič, 
vodja sekcije selskih kegljačev p. Jože 
Petek in Slavko Trafela, vodja ligaškega 
tekmovanja. Zaključni turnir je sklepno

športno-družabno dejanje lige, ki se je 
letos začela 15. marca, zadnji krog pa so 
odigrali 22. junija. Rezultati zaključne
ga srečanja so bili naslednji: pri moških 
je 1. mesto osvojila ekipa Tržca, 2. ekipa 
Sel in 3. ekipa Lancove vasi; pri ženskah 
so slavile Lancovljanke pred drugouvr
ščeno ekipo Vidma, na tretjem mestu pa 
je bila ekipa Vareje.

POKALI ZA NAJBOLJŠE 
EKIPE LETOŠNJE LIGE

Ob koncu je sledila še slovesna podelitev 
pokalov za najboljše ekipe letošnje lige. 
Pri moških je slavila ekipa Sel, druga je 
bila ekipa Pobrežja, tretja pa ekipa Tržca. 
Pri ženskah je pokal za 1. mesto osvoji
la ekipa Tržca, druge so bile Selanke, na 
tretjem mestu pa ekipa Lancove vasi. 
Pokal za največ podrtih kegljev moških 
ekip je prejela ekipa Pobrežja, pri žen
skah pa ekipa Tržca.
Ekipam je na Selih za uspešne nastope 
na letošnjem tekmovanju čestital tudi 
videmski župan Friderik Bračič.

Besedilo in foto: PK
Zaključni turnir je bilo dobro obiskan
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Prehodni pokal KS Tržeč seje vrnil v Krepečko
X /sklopu 8. praznika KS Tržeč je v soboto, 18. avgusta,

V v Tržcu na asfaltnem igrišču tudi letos potekal dnevno- 
-nočni vaški turnir za prehodni pokal KS Tržeč.

Skupaj je nastopilo šest ekip, ki so bile v predtekmovanju 
razdeljene v dve skupini. Letos so se predstavila naslednja 
moštva: Bar Osmica, Krepečka, R21, Kote, Center in ŠD 
Tržeč. Po razburljivih in kakovostnih predstavah v predtek
movanju sta se nato v velikem finalu pomerili moštvi, ki sta 
bili tukaj že lani — Krepečka in Bar Osmica. Letos okrepljena 
ekipa Krepečke se je tako na najboljši možen način oddolži
la mladim fantom, ki so zastopali barve Bara Osmice, za lan
ski poraz, saj je letos slavila in tako je po letu premora pokal 
ponovno pripeljala v Krepečko.
Po končanem turnirju je tudi letos potekalo tradicionalno 
izvajanje kazenskih strelov oz. šestmetrovk, ob minimalnem 
plačilu kotizacije pa se je lahko prijavil prav vsak. Letos so 
imeli vse vajeti te zanimive prvine v rokah mlajši, saj je sla
vil Žiga Krušič, ki sicer zelo uspešno igra v mlajših selekcijah 
Maribora.

Zmagovalno moštvo Krepečke

Za razliko od lani je letos organizatorjem služilo tudi vreme, 
zato se je druženje po opravljenih »nogometnih obveznostih« 
nadaljevalo še kar nekaj časa.

Besedilo in foto: Tadej Podvršek

Člani po sistemu toplo - hladno, po dolgih letih
spet kadetsko moštvo

'^Togometaši Tržca, ki letos pod 
J- vodstvom novega stratega Mila
na Šelige nastopajo v 1. razredu MNZ, 
tekmovanja še niso končali, do konca 
jeseni jih ob ugodnih vremenskih raz
merah čaka še nekaj tekem, trenutna 
realnost pa je sredina lestvice.

Vidi se, da se fantje na nove prijeme, 
ki jih je uvedel 36-letni domačin, šele 
navajajo, saj mlada ekipa razumljivo pre
cej niha — od sijajnih predstav (Zavrč, 
Grajena) do precej bledih (Podlehnik, 
Leskovec). Lahko bi rekli, da moštvo 
igra po sistemu toplo — hladno. V vsa
kem primeru drži ugotovitev, da moštvo 
potrebuje čas in zato bodo zimski pre
mor in nato priprave zelo pomembne. 
Cilji Tržca so namreč kljub številnim 
spremembam v kadru letos poleti viso
ki in v klubu se zavedajo, da jih lahko 
dosežejo le s kakovostnim in zavzetim 
delom.
Sicer pa v Tržcu v ligah MNZ Ptuj ne

V Tržcu imajo po kar osemnajstih letih spet ekipo kadetov.

tekmuje zgolj članska ekipa, temveč 
kopica mlajših selekcij. Letos jih je kar 
šest — nastopajo najmlajši do sedme
ga leta starosti, U9, Ul 1, Ul3, Ul5 in 
selekcija kadetov oz. fantje do 17. leta. 
Prav na to mlajšo selekcijo so v klubu 
zelo ponosni, kajti v klubu ob Polskavi

so jo ustanovili po zelo dolgih 18 letih 
in tako za zdaj predstavlja vrh pirami
de načrtnega dela z mladimi v zadnjih 
letih, obenem pa fantje po jesenskem 
delu ostajajo v igri za najboljša mesta. 
Ob vsem tem velja izpostaviti, da je 
moštvo kadetov poleti okrepilo kar
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nekaj »izgubljenih sinov«, ki so dali moštu novo dimenzijo. 
Trener kadetske ekipe je sicer Luka Krušič. V klubu si želijo 
nadaljnjega dobrega sodelovanja z bližnjim Podlehnikom, kjer 
$o jim za potrebe njihove članske ekipe posodili selekciji U9 
in Ul3, dobrega sodelovanja pa se nadejajo tudi v prihodnje. 
Poleg vseh bolj ali manj uspešnih mlajših selekcij je treba 
omeniti tudi veteransko moštvo, ki je tudi letos član veteran
skih lig MNZ Ptuj.

Sicer pa bodo zaradi vremenskih razmer zelenice kmalu zame
njale telovadnice, prav vse selekcije Tržca se namreč kmalu 
podajajo na parket, kjer bodo nadaljevale treninge in tako 
ostale v stiku z žogo, starejše izmed njih pa bomo lahko tudi 
letos srečali v zimskih ligah malega nogometa v Vidmu in bli
žnji okolici.

Besedilo in foto: Tadej Podvršek

VTržcu seje spet igral nogomet in plesala polka
»Čeprav nam ponudb za tovrstne dogodke ne manjka, vsar 
ko leto izberemo zgolj nekaj krajev, kamor zahajamo igrat 
nogomet. Z zadovoljstvom lahko povem, da Tržeč uvršča
mo na vrh naših nogometnih gostovanj in kamor se vsako 
leto znova in znova z veseljem vračamo,« je po nogometni 
tekmi, potem ko je bil na sporedu že »tretji polčas« tekme 
med Tržcem in Polka reprezentanco Slovenije z nasmehom 
na ustih ugotavljal Lovro Sadek, predstavnik nogometašev 
glasbenikov, sicer pa član izjemno priljubljenih Poskočnih 
muzikantov.

Ze četrto leto zapored je ŠD Tržeč organiziralo športno-glas- 
beno prireditev - nogometno srečanje med domačo eki
po Tržca in Polka nogometno reprezentanco Slovenije, ki jo 
sestavljajo glasbeniki slovenskih narodno-zabavnih ansamblov. 
Prireditev ima že po tradiciji predvsem dobrodelno noto, saj 
se ves čas dogodka pobirajo prostovoljni prispevki, zbrani 
denar pa je v celoti namenjen mlajšim selekcijam ŠD Tržeč. 
Letos je eden izmed osrednjih dogodkov v Športnem parku v 
Tržcu potekal v sredo, 12. septembra, torej nekoliko kasneje 
kot pretekla leta, toda kljub temu ni bilo nič manj zanimivo. 
Za to so v prvi vrsti poskrbeli sončno vreme in vsi akterji tega 
dogodka. Pred osrednjo tekmo so se tradicionalno predstavile 
vse mlajše selekcije rdeče-belih, letos kar šest: U7, U9, Ul 1, 
Ul3, U15 in U17. Po zasluženem okrepčilu za najmlajše je 
Oastopil osrednji obračun, ko so na glavno igrišče ob sprem
stvu trževskih najmlajših naraščajnikov stopili letos nekoliko 
okrepljeni glasbeniki slovenskih narodno-zabavnih ansamblov 
m domače članske ekipe, ki je bila prav tako nekoliko prevet- 
rena in spremenjena predvsem na račun kadetov in veteranov. 
T preteklih dveh letih zmagovalca ni bilo, letos pa so bili člani 
Polka reprezentance Slovenije precej uspešnejši in so slavili s 
Tl. Blestel je predvsem Dejan Zupan, član Ansambla Saša 
Tvsenika, ki je dosegel kar tri zadetke. Rezultat na tovrst- 
tbh srečanjih seveda ni najpomembnejši in tako je bilo tudi 
tokrat. Po obilni in okusni večerji je sledilo že tradicionalno 
druženje, ki je bilo še bolj prešerno, ko so predstavniki narodi 
no-zabavnih ansamblov poprijeli za instrumente in z vižami, 
ttted katerimi je bilo ogromno ponarodelih, številno občinstvo 
sPravili na noge.
L*b tem velja izpostaviti, da so člani slovenske glasbene repre

Člani Polka reprezentance Sloveniji s čudovito skulpturo Zvonka 
Tuška, ki jim jo je podarilo ŠD Tržeč za vsakoletno udeležbo.

zentance iz rok organizatorjev za vsakoletno udeležbo prejeli 
tudi čudovito skulpturo, ki jo je naredil Zvonko Tušek, prav 
tako pa jo je prejel tudi Leon Tašner, sicer nogometaš članske 
ekipe Tržca in je tokrat nastopil za glasbenike, saj je član sku
pine Razpon, ki je letos na 38. izvedbi Zlate harmonike Lju
bečne (najbolj prestižno tekmovanje v Sloveniji v igranju har
monike, op. a.) prejel zlato plaketo in osvojil skupno odlično 
2. mesto v svoji kategoriji.
Čeprav je bila prireditev v sredo in je bilo treba naslednji dan 
v službo, se je druženje zavleklo globoko v noč, vsi prisotni 
pa so se poslovili z mislijo na že peto srečanje, ki bo naslednje 
leto in ga bodo poskušali organizirati konec maja ali v začetku 
junija. Obenem organizatorji, ŠD Tržeč v sodelovanju s člani 
Polka reprezentance Slovenije, načrtujejo še kar nekaj novosti, 
da bi jubilejna, peta izvedba karseda najbolje uspela, a o tem

bomo več pisali v eni izmed 
naših prihodnjih številk.

Besedilo in foto: 
Tadej Podvršek

Na druženju je bilo zelo prije
tno.

NAŠ GLAS - OBČINA VIDEM - JULI) 2018



Novičke iz PD Naveza
"X /Planinskem društvu Naveza pridno nadaljujemo zasta- 

V vljene aktivnosti. Tako smo v preteklih mesecih izvedli 
kar nekaj pohodov.

Junija smo se z učenci Zavoda OS Videm podali na Menino 
planino. Toplo in sončno vreme nas je razvajalo med razisko
vanjem planine in njenega najvišjega vrha, Vivodnika. Ob 
junijskem občinskem prazniku smo slavnostno odprli Videm
sko planinsko pot. Pot se začne pri hotelu Primus na Ptuju in 
nas čez ravnico Dravskega polja popelje v gričevnate Haloze s 
ciljem na 503 m visokem Sv. Avguštinu, s katerega je čudovit 
razgled. Pot je opremljena z vpisnimi knjigami in žigi, za kate
re je bila izdelana posebna izkaznica. Ko izkaznico napolnite, 
vam društvo izda priznanje za prehojeno pot.
V juliju smo osvojili Krn, ki je s svojimi 2244 m najvišji vrh 
Krnskega pogorja. Pot smo začeli na planini Kuhinja in se 
prek strmih travnatih pobočij najprej povzpeli do Gomiščkov- 
ega zavetišča in nato na vrh. Vreme je bilo sprva prijazno, pri 
sestopu pa nas je osvežila ploha. Vendar nas to ni spravilo v

Odprtje videmske poti

V italijanskih Dolomitih na nadmorski višini 3152 m 
Foto: Drago Sakelšek

slabo voljo in smo se polni lepih vtisov vrnili domov. 
Avgustovske načrte nam je preprečil dež, vendar nam je zato 
bil bolj naklonjen september. V začetku meseca smo z učen
ci Zavoda OS Videm ponovno osvajali planine. Veliko števi
lo se nas je zbralo na pohodu iz Logarske doline na Okrešelj, 
na koncu pa smo si ogledali še Zmajevo votlino. Teden dni 
kasneje smo odšli v italijanske Dolomite, na 3152 m visok vrh 
Piz Boe. Čeprav je bilo vreme sprva precej sramežljivo, se je 
kasneje naredil prečudovit dan in nam postregel z izjemnimi 
razgledi. Neizmerno smo uživali v lepotah narave, še bolj pa 
smo bili veseli na vrhu, saj je bil za veliko večino to prvi osvo
jeni tritisočak ter s tem najvišji vrh, na katerega so stopili.
Do konca leta imamo se nekaj pohodov, zato vas vljudno vabimo, 
da se nam pridružite. Vse informacije lahko najdete na naši sple
tni strani www.pd-naveza.si.

Marko Vinko

Dogodki PD Haloze
TXlaninci PD Haloze smo opravili v poletju kar nekaj 
J- vzponov. V juliju smo se odpravili na Mojstrovko (2332 
m) in Slemenovo špico (1911 m) na Vršiču. Prva skupina se 
je podala po plezalni poti na vrh Mojstrovke, druga pa po 
lahki poti na Sleme.

Ustavili smo se tudi ob Ruski kapelici, ki je bila zgrajena v 
spomin padlim ruskim vojakom, ki so tukaj izgubili življenje 
pri gradnji gorskega prelaza čez Vršič. Med vožnjo po cesti z 
Vršiča smo namenili pogled še znameniti Ajdovski deklici v 
steni Prisojnika.
Petega avgusta smo se odpravili na četrto romanje iz Vidma 
do sv. Donata v spomin na 59 romarjev, ki so leta 1741 umrli

Planinci na Mojstrovki in Slemenovi špici
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na Donački gori zaradi udara strele. Ob 4.30 se je 13 najbolj 
vztrajnih pohodnikov podalo na 25 km dolgo pot. Po blago
slovu in okrepčilu, ki ga je pripravil p. Jože, smo se podali iz 
Vidma proti Podlehniku k našemu cilju. Nekateri romarji so 
se pridružili kasneje in se udeležili sv. maše in procesije, potem 
pa je sledilo druženje vseh romarjev pri cerkvici sv. Donata.
V avgustu smo se skupaj s PD Cirkulane podali na Sv. Višarje 
(1766 m) in Kamnitega lovca (2071 m). Nekateri so se z gon
dolo odpravili na vrh Višarij in uživali ob lepih pogledih na 
sosednji Montaž in Julijske Alpe. Drugi smo se peš odpravili 
do Višarij in Kamnitega lovca. Ob poti smo lahko občudova
li lepo urejeno romarsko pot s postajami križevega pota. Na 
vrhu stoji čudovita Marijina božjepotna cerkev, ki združuje 
romarje treh dežel.

VABLJENI

3. 11. 2018: Kekes - najvišji vrh Madžarske
17. 11. 2018: Laško-Smohor-Tremerje

V septembru smo se podali še na vrh Kepe (2143 m) v Avstri
ji. Vrh poteka po mejnem grebenu med Slovenijo in Avstrijo 
ter ima na vrhu dva lesena križa.

Besedilo in foto: Majda Forstnerič

Člani PD Cirkulane so se podali na Svete Višarje.

Aktivnosti Društva upokojencev Videm pri Ptuju
X Tobčini Videm delujejo številna društva, v katerih se 

V združujejo starejši občani, in med temi je tudi Društvo 
upokojencev Videm pri Ptuju, ki šteje okrog 450 članic in 
članov. Skozi vse leto potekajo zanimivi dogodki, od katerih 
so nekateri bolj, drugi manj obiskani. Vodstvo DU se pri tem 
trudi, da so dogodki dosegljivi vsem.

V maju smo organizirali spomladanski pohod po ravninskem 
delu občine in si pri tem privoščili nekaj postankov — naj
prej na domačiji Zemljak v Pristavi, kjer smo bili pogoščeni z 
raznimi dobrotami in dobro kapljico, zatem nas je pot vodila 
do SP Tržeč, kjer nas je prav tako čakala malica in veselo kra
mljanje ob zvokih harmonike našega člana Jožeta Topolovca. 
Za lep zaključek smo se ustavili še na domu Kirbiševih. Iste
ga meseca smo se odpravili tudi na spomladansko kolesarjenje 
skozi Markovce do Rance, prek Puhovega mostu do gostilne 
Kozel, kjer smo se malo okrepčali, in zatem proti domu. Ob 
občinskem prazniku v juniju smo se veselili odprtja kegljišča 
na vrvico in ob tej priložnosti izvedli turnir med občinskimi 
ekipami. Dogodka se je udeležilo okrog 100 igralcev in drugih 
obiskovalcev. V avgustu smo se podali na pohod skozi Pobrež
je in Šturmovce s postankom pri družini Hrga in zaključkom 
s piknikom v ŠP Videm. Za veselo razpoloženje je ponovno 
poskrbel Jože Topolovec. Septembra smo obiskali radgonski 
sejem in se udeležili srečanja upokojencev v Majšperku in 
ZDUS Podravje. Ob začetku šolskega leta smo ponovno sode
lovali pri varovanju šolskih poti, udeležili pa smo se tudi trga
tve pri Gregorečevih.

Člani DU Videm so obiskali Zasavsko Sv. goro in nastal je skupni 
posnetek. Foto: Franci Hliš

V oktobru se je 100 članic in članov udeležilo izleta na Zasa
vsko Sveto goro. Sveto mašo je daroval p. Janez Ferlež. Prav 
tako smo nadaljevali tradicijo obiskovanja naših najstarejših 
slavljencev ob praznovanju častitljivih 80, 90 in 100 let ter ob 
zlatih in bisernih porokah.
V mesecih, ki so pred nami, pripravljamo še nekaj dogodkov, 
o katerih boste obveščeni, in veseli bomo vašega odziva. UO 
DU Videm pri Ptuju se vsem članicam in članom zahvaljuje 
za dosedanje sodelovanje z željo, da se še pogosteje srečamo v 
čim večjem številu.

Jožef Merc, 
predsednik DU Videm pri Ptuju
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Bernardki v s spomin

V cerkvi sv. Andraža v Leskovcu so zapele orgle. Poslo
vila se je Bernardka. Daleč naokoli so jo poznali po nje
nem petju ljudskih pesmi, njeni dobri volji in veselju do 
življenja. Bila je članica KD Leskovec in TD Klopotec 
Leskovec v Halozah, nekaj časa članica cerkvenega sveta in 
molitvene skupine.
Veselila se je vsakega dne, najbolj pa jeseni in trgatve v 
svojem vinogradu, ki ga je obdelovala z veliko ljubezni in 
ponosa. Veselila se je martinovanja, saj je bil zanjo to velik 
praznik, veselila se je nastopov v ptujski Kolnkišti, kjer je 
velikokrat zapela s svojimi leskovškimi pevkami.
Ko pa ji zdravje ni več dopuščalo, se je preselila v dom 
upokojencev in tudi tam je oddajala pozitivno energijo, 
veliko je prepevala, hodila k maši, sodelovala pri drugih 
aktivnostih in zelo vesela je bila vsakega obiska. Vedno 
je pohvalila osebje v domu in povedala, da lepo skrbijo 
zanjo.
Nekega dne pa se je ustavilo srce naše drage Bernardke. 
Njene pesmi pa živijo dalje. Ohranili jo bomo v najlep
šem spominu. Bernardka je bila ena in edina ...

Anica Zavec

Naši jubilanti, 90-letniki
Angela Novak
Častitljivih 90 let je letos jeseni v krogu družine in prijateljev 
praznovala Angela Novak iz Vidma pri Ptuju. Slavljenki so ob 
rojstnem dnevu čestital tudi videmski župan Friderik Bračič, 
Bernarda Galun in farni župnik p. Tarzicij Kolenko.
Angelina življenjska pot se je začela v Podlehniku, kjer je že 
kot mlada pridobila veliko izkušenj za delo na kmetiji in v 
gospodinjstvu, potem pa sta si z možem družino ustvarila v 
Vidmu pri Ptuju, kjer živi na jesen življenja. Vse življenje je 
bila skrbna gospodinja, mama in babica, njeno spretnost in 
pridnost pa so dolga leta imeli priložnost spoznati v dveh zna-

Janezu Altu v spomin

*$§* *\.

Vsak človek pušča določeno sled, ne le pri svojcih, temveč 
tudi v času in okolju, v katerem živi. Slednje prav gotovo 
velja za Janeza Alta iz Dravcev, od katerega so se poslo
vili v 57. letu starosti in ga na videmskem pokopališču 
pospremili k večnemu počitku.
Bil je izjemen človek. V občini Videm se ga bodo vedno 
z veseljem in ponosom spominjali po njegovem delu v 
lokalni skupnosti, po delu v župniji in društvu. Spominja
li se ga bodo ob vsaki prireditvi in vsakdanjih dogodkih v 
njegovem kraju. Odlikovale so ga organizacijske sposob
nosti in vztrajnost, njegovo delo v KTD Klopotec Soviče 
- Dravci je bilo predano, bil je eden izmed prvih članov, 
dva mandata predsednik. Predano je delal tudi v DOD 
Haloze. Bil je tudi vodja karnevalske pustne skupine. Po 
zaslugi njegovih izjemnih idej in ustvarjanja aktualnih 
tem je skupina dosegla vrhunske rezultate na povorkah in 
raznih gostovanjih.
Njegova volja, skromnost, predanost, mirnost in življenj
ska energija so bile neusahljiv vir za njegovo plodno delo. 
Bil je tudi dober prijatelj, pripravljen pomagati vsakemu. 
Njegova dela bodo še dolgo vidna in odslej se bo novole
tni pohod imenoval Janijev spominski pohod.
Sledi preprostega človeka bodo ostale zapisane za večno

Člani KTD Klopotec Soviče - Dravci in člani
DOD Haloze

Slavljenka Angela Novak na svoj rojstni dan v dobri družbi 
Foto: arhiv Novak
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nih ptujskih družinah, kjer je bila gospodinjska pomočnica. 
Vez z njimi ostaja še danes, predvsem pa spoštljiv odnos in 
prijateljstvo. V zakonu je povila hčerko in sina, zelo zgodaj je 
postala vdova, a ostala ji je vedrina do življenja, povezanost z 
družino, ob tem pa tudi njena velika ljubezen - vrt in rože, ki 
ji še vedno zelo lepo uspevajo, povejo njeni domači.
Slavljenka Angela je ponosna babica šestim vnukom in tudi že 
prababica.

TM

V družbi slavljenke Milice Jus. Foto: osebni arhiv

Milica Jus
Visok življenjski jubilej, 90 let, je 10. septembra praznovala 
Milica Jus, dolga leta stanujoča v Doleni. Na praznični dan 
so ji dobre želje in čestitke izrekli tudi župan občine Videm 
Friderik Bračič, Nada Galun in Zofka Hebar iz DU Dolena. 
Slavljenka je do leta 1981 živela v Doleni, kjer si je ustvarila 
družino, nato jo je življenjska pot za 16 let zanesla v Njiverce, 
°d koder se je spet vrnila v Doleno. Zadnja leta preživlja jesen 
življenja v Zlatoličju, kjer predano zanjo skrbi hči Marjana. 
Milica je v zakonu povila eno hčerko, dolga leta je bila zapo
slena ter hkrati skrbela za dom in družino. Vrsto let je tudi 
članica DU Dolena. Zdravje ji kljub devetim križem dobro

služi, povedo njeni domači, jesen življenja pa ji bogatijo tudi 
trije vnuki in dva pravnuka.

PK, B. Galun

Franc Topolovec na praznični dan, ko je praznoval 90. rojstni dan. 
Foto: osebni arhiv

Franc Topolovec
Franc Topolovec iz Dolene 47 je 24. septembra praznoval 
častitljivi jubilej, 90. rojstni dan. V Kočicah, kjer preživlja 
jesen življenja, so ga ob jubileju obiskali videmski župan Fri
derik Bračič, Nada Galun ter Zofka Hebar in Angela Bukovič 
iz DU Dolena ter mu čestitali.
Slavljenec Franc si je družino ustvaril v Doleni, kjer se mu 
je v zakonu rodilo pet otrok. Zaposlen je bil na Gozdnem 
gospodarstvu Ptuj, ob tem pa predano skrbel tudi za dom in 
družino. Njegova velika ljubezen so ljudske pesmi; 35 let je z 
veseljem prepeval in nastopal z ljudskimi pevci FD Rožmarin 
Dolena. Otroci so si ustvarili svoje družine, z veseljem pa oče
ta obiščejo v Kočicah. Slavljencu danes življenje bogati tudi 
osem vnukov in dva pravnuka.

PK, B. Galun

Ob visokem življenjskem prazniku vsem jubilantom čestitamo 
tudi iz uredništva Naš glas.
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Kdo sem

M
STRANKA MLADIH 
ZELENI EVROPE

- rojen 4. 12. 1972
- stanujoč v Pobrežju
- poročen, oče dveh šoloobveznih otrok
- diplomiral na Fakulteti za 

organizacijske vede v Kranju iz organizacije 
dela

- zaposlen kot vodja razvoja in 
svetovalec za informatiko in sodobne 
tehnologije občinam

- prizadevam si za razvoj gospodarstva, 
razmah turizma in vpeljave sodobnih 
tehnologij v lokalno okolje

- aktivno sodelujem s Slovenskim 
gospodarskim in razvojnim združenjem v 
Bruslju za pomoč pri pridobivanju evropskih 
sredstev

- aktiven športnik, ljubitelj narave in 
živali; pred leti član slovenske lokostrelske 
reprezentance, sedaj aktiven član v več 
društvih v občini in izven nje

Poskrbel bom za:

- enakomeren razvoj občine in povečanje prebivalstva na 7000 v obdobju naslednjih 10 let
- znižanje komunalnega prispevka
- izgradnjo nove večnamenske dvorane in doma za ostarele z varovanimi stanovanji
- nadaljevanje izgradnje kanalizacijskega omrežja in malih čistilnih naprav
- zagotovitev pogojev za hitrejši razvoj gospodarstva in zagotavljanje novih delovnih mest
- učinkovito pridobivanje evropskih sredstev
- izdelavo strategije turizma s skupno promocijo celotnih Haloz in Dravskega polja
- skrb za naravno in kulturno dediščino
- povezovanje društev za lažje pridobivanje sredstev in uresničevanje njihovih ciljev
- večji vpliv krajevnih skupnosti pri razvoju občine

Dosedanje politične izkušnje:

- podpredsednik Stranke mladih - Zeleni Evrope in predsednik Lokalnega odbora Videm
- član Nadzornega odbora Združenja občin Slovenije
- dva mandata svetnik Občine Videm
- predsednik Odbora za negospodarske dejavnosti
- član več odborov v občini
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Stranka mladih - Zeleni Evrope že šestnajst let aktivno sodeluje pri 
razvoju naše občine. V tem času se nam je pridružilo veliko novih 
simpatizerjev, somišljenikov in podpornikov, saj poskušamo v občini 
slediti svojim, za druge stranke nekoliko neobičajnim načelom, ki v 
prvi vrsti temeljijo na dokazovanju z delom in spoštovanjem, ne s 
politično pripadnostjo. Želimo, da aktivna populacija s svojim 
znanjem in idejami postavlja smernice razvoja naše občine in da ji 

starejši pri tem s svojimi izkušnjami pomagajo ter tako s skupnimi močmi ustvarjamo prijetno okolje za življenje 
vseh generacij.

Na podlagi znanja, izkušenj in idej smo izdelali vizijo za razvoj naše občine v prihodnje. Na prihajajočih občinskih 
volitvah je naš županski kandidat Brane Kolednik.

Poskrbeli bomo za:
- enakomeren razvoj občine in povečanje prebivalstva na 7000 v obdobju naslednjih 10 let
- znižanje komunalnega prispevka

izgradnjo nove večnamenske dvorane in doma za ostarele z varovanimi stanovanji
- skrb za okolje, nadaljevanje izgradnje kanalizacijskega omrežja in malih čistilnih naprav
- zagotovitev pogojev za hitrejši razvoj gospodarstva in zagotavljanje novih delovnih mest
- učinkovito pridobivanje evropskih sredstev
- izdelavo strategije turizma s skupno promocijo celotnih Haloz in Dravskega polja
- skrb za naravno in kulturno dediščino

povezovanje društev za lažje pridobivanje sredstev in uresničevanje njihovih ciljev
- večji vpliv krajevnih skupnosti pri razvoju občine

Verjamemo, da lahko s pravo ekipo, v katero ste vedno dobrodošli, uresničimo zastavljene cilje in izzive, ki so 
pred nami. Da nam bo lažje uspelo, potrebujemo na volitvah 18. novembra vaš glas. Naj vas za to odločitev 
prepričajo naše dosedanje delo, zastavljeni cilji in ekipa.

KANDIDATI ZA OBČINSKI SVET

1. volilna enota II. volilna enota lil. volilna enota

1. Brane Kolednik 1. Peter Jagarinec 1. Dušan Serdinšek
dipl. organizator dela elektrikar elektronik poklicni voznik
2. Albina Drevenšek Krajnc 2. Tatjana Mužerlin 2. Mateja Kirbiš
dipl. medicinska sestra dipl. ekonomist ekonomski tehnik
3. Andrej Podgoršek 3. Zdravko Vidovič 3. Darko Jerenec
trgovski poslovodja dipl. zdravstvenik dipl. ekonomist
4. Mateja Šmigoc 4. Natalija Zabav 4. Adrijana Božičko
ekonomski tehnik komercialni tehnik komercialno trgovska
5. Damijan Vidovič 5. Danilo Milošič ml. 5. Danijel Hliš
elektrotehnik elektronik elektrotehnik elektronik elektrikar elektronik
6. Ksenija Kolednik 6. Polonca Purg
dipl. ekonomist

KANDIDATI ZA SVETE KS
cvetličarka

KS POBREŽJE KS TRŽEČ KS DOLENA
Brane Kolednik, Andrejka Vidovič, Dušan Serdinšek, Polonca Purg, Bojan Darko Jerenec, Jože Godec, Dušan
Robert Lozinšek, Damijan Vidovič, Tea Emeršič, Mateja Kirbiš, Gorazd Sitar Hebar, Jolanda Hentak Majcen, Mojca
Horvat, Boštjan Vinko, Albina KS LANCOVA VAS Stramič
Drevenšek Krajnc, Ksenija Kolednik Danijel Hliš, Adrijana Božičko, Jernej KS LESKOVEC
KS VIDEM Pauman, Nina Černezel, Matej Bevc, Peter Jagarinec, Zdravko Vidovič,
Andrej Podgoršek, Mateja Šmigoc, Darija Verlak, Marko Habjanič Robert Koletnik
Jožef Selinšek, Anica Duh, Vesna KS SELA KS SOVIČE-DRAVCI-VAREJA
Bračič, Siniša Gurman, Matej Žumer Boris Svenšek Natalija Zabav, Zvonko Geč, Marjan 

Krajnc

STRANKA MLADIH
ZELENI EVROPE
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NEODVISNI

X *

OBČANKE IN

Kaj storiti v naslednjih štirih letih?

Zgraditi dom za ostarele, v sklopu katerega bodo varovana 
stanovanja in vse kar sodi zraven
Omogočiti izgradnjo večstanovanjskih objektov za mlade družine 
in s tem začeli s priseljevanjem
Spremeniti prostorski plan, da mladi ne bodo odhajali iz HALOZAH 
Oživeti gramoznico v Tržcu (kampiranje, ribolov, športne 
dejavnosti, kulinarična ponudba)
Poskrbeti za varnost občanov, poskrbeti za varne poti in pločnike, 
preden bo prepozno
Pred dobrimi 40 leti smo govorili o dvorani za kulturne dejavnosti, 
zdaj je čas zanjo!
Nuditi pomoč vinogradnikom in ostalim, da zraven pridelave vina 
ponudijo na svojih lokacijah še kaj več!
Industrijsko cono zares narediti industrijsko in se znebiti ovir, ki 
so plod osebnega okoriščanja
Občinsko premoženje odprodati brez skrivalnic in po 
transparentnih cenah
Vsem društvom omogočiti rast, širitev in višji nivo delovanja 
Začete projekte dokončati transparentno in pošteno 
Upravičencem vrniti premalo izplačana sredstva iz telefonije

Muteito družina me razu»eH»d^ 
in pomaga.

Od leta 2010 vodim svoje podjetje, ki 
izvaja projekte doma in po svetu. 
Veliko potujem, srečujem ogromrral 
ljudi, dobrot in boljših, spoznavam 4 
države, opazujem njihov Razvoj in 
spremembe; nehote primerjam s 

•dirojo ljubljeno Slovenijo irngjemačo^ 
Občino. I

Zakaj kandidiramo

»Kaj treba?«, pravijo prijatelji! A
'»lmaš'sv<%pos^|jn lepo ti gre.« Res je, 5* 
ni mi potrebno, vendar ne morem mimdE 
dejstva, da vam ne bi še enkrat ponudil • 
svoje znanje, izkušnje, svojo moralnomfl 
etično držo. Na široko žajim odpeti vrajta*J 
naše Občine vsem generacijam, ki sc* 
pripravljeni in želijo ustvarjati ter živeti vSp 
prelepem delu naše Slovenije. Želimr 
onemogočiti posameznikom in političnjm 
strankam manipuliranje z nami! Vsi 
živimo v isti občini, pod istim soncem... 
zakaj ne bi bili dobri sosedje, pravi 
sovaščani, iskreni sogovorniki in 
prijatelji! Tako so me vzgajali starši, 
takšnega me je izoblikovalo okolje, da 
dajem in se veselim ob sreči in 
zadovoljstvu drugih. Zato kandidiram, da 
spremenimo na BOLJŠE!

Velikokrat mi ni jasno zakaj capljamo nekje zadaj. 
Zakaj nas prehitevajo sosednje občine po levi in 
desni strani? Zakaj nismo uspešni pri pridobivanju 
sredstev iz EU skladov? Zakaj se utapljamo v 
dolgovih? Zakaj večni aneksi in rebalansi 
proračuna? Odgovor je žal neprijeten in samo 
eden: »denar je sveta vladar« in izvršna oblast 
nima meje, nima zadržkov vzeti in jemati družbenih 
sredstev v kakršni koli obliki. Takšno početje zavira 
naš razvoj, takšno početje se mora končati, takšno 
stanje se mora spremeniti na volitvah. To si zasluži 
sleherna občanka in občan Naše Občine Videm. 
Zato se vračam kot neodvisni kandidat. Vedno so 
možne rešitve, tudi v naši občini.

Spoštovane občanke in občani!

Želim se Vam zahvaliti za podpise podpore h 
kandidaturi in za vsak glas na volitvah! Vem, da 
boste premislili in šli na volišča odločeni, da se 
mora zgoditi sprememba. Naj vas vodijo moralne, 
etične vrednote in nai ostane vaša vest čista!

ZA BOLJŠO IN POŠTENO OBČINO!

glasujte pod zaporedno številko
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KROŽITE ŠTEVILKO 3

KANDIDATA ZA ŽUPANA
BORISA NOVAKA

PREDSTAVLJA KANDIDATNO LISTO ZA SVET 
OBČINE VIDEM V VOLILNI ENOTI 1

Pravijo, da ne gre spreminjati stvari, ki delujejo, a žal 
zadeve v naši občini že lep čas ne delujejo kot bi morale.
Soočamo se namreč s številnimi nepravilnostmi delovanja tistih, 
ki smo jim zaupali, da bodo delovali v dobro vseh nas. Prevare 
in okoriščanje na naš račun ne smejo biti vrednote te družbe, 
zato smo se kandidati za občinski svet neodvisne liste Borisa 
Novaka odločili ponuditi svoje kompetence in znanje kot 
alternativo dosedanjim obrazom, ki so na našo občino metali 
slabo luč. Naloga občine je, da za vse generacije ustvari pogoje, 
ki bodo zagotavljali višjo kakovost življenja. Menim, da lahko 
izkušnje, ki sem jih pridobil z delom v gospodarstvu v domačem 
in tujem okolju, uspešno prenesem tudi na raven lokalne 
samouprave in s tem pomagam soustvarjati pogoje za boljšo, 
lepšo prihodnost naše občine. Zato sem zraven - ker je čas za 
nov začetek.

Marko Pleskonjič, univ. dipl. pravnik

Menim, da imamo ljudje pravico do soodločanja in 
sprejemanja odločitev, v kakršnem okolju želimo živeti.
Lokalno okolje je tisto, ki nas navdušuje, združuje, daje 
identiteto, upanje za boljši jutri. Smo v obdobju, ko bi morali 
pustiti za seboj politične delitve in se složno med seboj povezati 
za dobrobit vseh nas. Zavzemala se bom za trajnostni razvoj 
občine s poudarkom na lokalnih posebnostih, kulturni dediščini 
in turizmu, saj smo ljudje tisti, ki smo snovalci družbe. In prav 
zato podpiram neodvisnega kandidata za župana Občine 
Videm gospoda Borisa Novaka, ker ima nov, svež in neodvisen 
program, kako nas skupaj popeljati po tej poti.

Lea Cafuta, univ. dipl. etnologinja

SPOŠTOVANE OBČANKE IN OBČANI, 
RAZMISLIMO, SE POSVETUJMO, DA 
NE PONOVIMO NAPAK, KI SO NAS ŽE 
DRAGO STALE!
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OBKROŽI ŠTEVILKO

datum rojstva: 13.02.1956

kraj rojstva: Ptuj

stanujoč: Videm pri Ptuju 3 a

stan: poročen, oče dveh odraslih otrok

poklic: diplomirani ekonomist

izobrazba: visoka šola

osnovno šolo obiskoval na Vidmu pri Ptuju

diplomiral na ekonomski fakulteti v Ljubljani

upokojen

družbena aktivnost: ribiška družina, 

društvo vinogradnikov, golf klub... 

politična aktivnost:predsednik 10 00 DeSUS Videm, 

občinski svetnik, predsednik odbora za finance, 

član odbora za okolje...

• krajevne skupnosti so temeljne organizacijske celice organiziranosti naše občine, ki pa jih pri sestavi planiranja in sestavl

janju proračuna nihče nič ne vpraša. Tukaj se morajo začeti oblikovati predlogi kaj občani najbolj potrebujejo in narediti 

prioritetno listo kaj je najbolj nujno. Potem je potrebno vse te predloge zbrati in glede na finančne zmožnosti sestaviti 

predlog proračuna občine. Torej vse se mora začeti pri predlogih krajevnih skupnosti;

e vsaka občina, ki ima preko 5000 občanov mora imeti otroški vrtec, šolo, cerkev, športne objekte, gasilski dom, dostop 

vsakega gospodinjstva do pitne vode, urejeno infrastrukturo itd... in dom za ostarele občane. Vse našteto imamo več ali 

manj na ustreznem nivoju le doma za ostarele občane nimamo, čeprav ga že ima praktično polovica občin v Sloveniji.

V Sloveniji je v čakalnih vrstah za sprejem v dom ostarelih cca 8000 čakajočih, torej je povpraševanje izjemno. Če bi 

primeren dom za ostarele imeli v naši občini, bi tukaj na novih, najlažje dosegljivih delovnih mestih lahko zaposlili nekaj 

deset naših občanov, ki si sedaj iščejo službe... Ker do sedaj to ni bilo izvedljivo, bomo v novem mandatu naredili vse, da 

bomo ta cilj dosegli;

• nobena generacija se ne sme izmikati odgovornosti, prav naša pa mora še posebej skrbeti za izboljšanje socialne in 

zdravstvene kakovosti prebivalstva in poskrbeti za pravično razdelitev socialne pomoči;

trudili se bomo za izboljšanje kulturnega in športnega načina življenja vseh generacij;

skrbeli bomo za skladen in uravnotežen gospodarski razvoj naše občine in za pošteno in učinkovito upravljanje z

občinskim premoženjem, ki bo koristno za vse občane;

e vodili bomo aktivnosti za pridobitev za občino Videm novih virov in dodatnih sredstev za občinske programe in ne le 

potrošnja iz proračuna zagotovljene porabe, torej v občino Videm je potrebno pripeljati evropski denar in denar iz 

ministrstev;

e zavzemali se bomo za pospeševanje prostorskih opredelitev in skrajšanje postopkov za pridobivanje lokacijskih dovoljenj; 

sprememba OPN traja predolgo;

e vzpodbujali bomo razvoj kmetijstva v naši občini vključno z namakalnimi napravami;

e umik hmelja izpred šolskih vrat v Vidmu (škropljenje);

• skrbeli bomo za ekologijo oz. za zdravo in čisto okolje...
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KANDIDATI ZA OBČINSKI SVET OBČINE VIDEM
STRANKE DeSUS *------------S

(DeSUS

r>iIM m

Volilna enota 1
1. Božidar VARNICA, Videm 3 a
2. Slavica MERC, Videm 19 a
3. Venčeslav TRAFELA, Videm 5 a
4. Jožefa LENART, Videm 4a
5. Janko ROZINGER, Dravinjski vrh 40
6. Ljudmila BEDRAČ, Pobrežje 146 a

i Volilna enota 2

1. Danica MEDVED, Sp. Leskovec 1 a
2. Alojz JANŽOVNIK, Veliki Okič17
3. Milena SMILJAN , Zg. Leskovec 23
4. Branko STOPAJNIK, Repišče 23a
5. Štefan SMILJAN , Zg. Leskovec 23

Volilna enota 3
1. Franc HLIŠ,Tržeč 21
2. Zofija HEBAR, Zg. Pristava 35
3. Jožef KLINC, Lancova vas 15c
4. Matilda VIDOVIČ, Barislovci 11 a
5. mag. Ivan BOŽIČKO, Tržeč 46c
6. Ida Mlakar, Lancova vas 6c
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DUŠAN 
PERNEK 
MISLI RESNO
ZA VIDEM 
PRI PTUJU

Spoštovane občanke in občani Občine Videm.

Sem Dušan Pernek in se vam želim predstaviti kot kandidat 
za župana občine Videm pri stranki NSi. Imam 57 let in sem 
po izobrazbi ekonomist, diplomiral sem na temo vodenja in 
motivacije. Sem domačin; najprej sem živel v Tržcu, kasneje 
sva se z ženo preselila v Pobrežje, ki je najin dom že 30 let. 
Sem oče treh prekrasnih hčera in srečen dedek dveh vnučkov.

Za hobi obdelujem manjši vinograd na Gorci nad Podlehni
kom, doma pa nekaj sadnih dreves in vrt. Ponosen sem na 
svoje korenine in dom, ki sem si ga tukaj ustvaril. Tukaj je 
moja preteklost, sedanjost in moja prihodnost. Močna pripa
dnost in ljubezen, ki jo čutim do domovine in te zemlje, me 
je pripeljala do odločitve, da kandidiram za župana najlepše 
občine v Sloveniji.

Moje delo bo temeljilo na dialogu in sodelovanju z vsemi deli 
naše občine, zavzemal se bom predvsem za enakomeren razvoj 
vseh krajev, tako na hribovitem kot ravninskem delu. Imam 
dober program, ki prinaša rešitve perečih problemov in pri
naša višjo kvaliteto življenja mladim in starejšim občanom. 
Želim zagotoviti dobro počutje in zadovoljstvo vseh občank 
in občanov.

Nekaj projektov, ki jih želim uresničiti:
• Ustvarjanje delovnih mest (industrijska cona)
• Podpora mladim družinam
• Podpora podjetništvu in kmetijstvu
• Dom starejših občanov (javno zasebno partnerstvo)
• Varno življenje (ureditev vse bolj prometnih cest v smeri 
mejnega prehoda)
• Razvoj trajnostnega turizma (najhitreje rastoča panoga na 
svetu)
• Uvedba participatornega proračuna (soodločanje državlja
nov pri razdeljevanju proračunskih sredstev)
• Tematski park( s pomočjo tujih vlagateljev)

Želim prijazno občino za vse prebivalce. Želim, da se trend 
izseljevanja obrne. Obljubim lahko pošteno delo, občino brez 
afer in korupcije. Vem, da bo potrebno združiti moči tako na 
političnem in strokovnem področju.

Občina Videm potrebuje in si zasluži spremembe!

Če meniš, da si zaslužim tvoj glas, 18.11. 2018 pridi na voli
šče, bodi za spremembo in pod zaporedno številko 5 obkroži 
Dušan Pernek.
Hvala za tvoj glas!

Dušan Pernek
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Spoštovani občani in občanke občine Videm,

Nova Slovenija je stranka, ki misli resno, ne prodaja parol in programov, ki se lepo slišijo, v praksi pa ne delujejo. Stavimo na 
odgovorno delo, smo glas razuma in zastopamo vse poštene in delavne ljudi.

V iztekajočem mandatu smo bili v občini zastopani z enim občinskim svetnikom. Naš član Dušan Pernek je bil predsednik
nadzornega odbora občine Videm.

Na letošnjih lokalnih volitvah je na naši listi 14 kandidatk in kandidatov za občinski svet. Odločali se boste lahko za ugledne, 
mlade in izobražene kandidate. Na voljo imate možnost preferenčnega glasu, zato lahko izvolite kandidata po vaši želji.

Kandidati na listi Nove Slovenije so:
Andrej Forstnerič - strojni tehnik 

Nuša Horvat - mag. ekon. in posl. ved 
Dušan Pernek - ekonomist 

Milan Sosterič- upokojenec vet. tehnik 
Marjan Jelen - voznik 

Jadranka Vindiš- upokojenka 
Dušan Horvat- zidar 

Natalija Frelih- prodajalka 
Andrej Vidovič - kmetovalec

Majda Forstnerič- inž. Kmetijstva 
Friderik Likavec - upokojenec 
Suzana Dukarič-posl. sekretar 

Matej Vaupotič - strojni tehnik

Ne bomo vas razočarali, če boste vas glas namenili NSi in njenim ljudem.
Za vaš glas se vam iskreno zahvaljujemo!
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Kandidati za Občinski svet Občine Videm

SLS.
Slovenska ljudska stranka

VOLILNA ENOTA 1
1. Rudi Potrč, Ljubstava 30g
2. Manuela Murko, Pobrežje 

113
3. Mag. Janez Merc, Videm 26b
4. Terezija Rozinger, Dravinjski 

Vrh 40
5. Anton Zemljak, Dravinjski 

Vrh 10
6. Nada Galun, Videm pri 

Ptuju 12a

VOLILNA ENOTA 2
1. Bojan Merc, Soviče 12
2. Valerija Janc Prevolšek, 

Trdobojci 25a
3. Danijel Milošič, Repišče 28
4. Jožefa Makari, Strmec 57
5. Sebastjan Vidovič, Belavšek 

24

VOLILNA ENOTA 3
1. Dejan Tramšek, Barislovci 16
2. Slavica Petrovič, Zg. Pristava 

25
3. Martin Vidovič, Lancova vas 

53
4. Helena Šeliga, Tržeč 18t
5. Ivan Pernek, Tržeč 4la
6. Andreja Murko, Lancova vas 

lOa

KRAJEVNI SVETI

KS Videm pri Ptuju
Marko Vinko, Videm 2b 
Anica Kokol, Dravinjski Vrh 68 
Anton Zemljak, Dravinjski Vrh 
10
Rudi Potrč, Ljubstava 30g 
Dragica Žumer, Majski Vrh 17b

KS Sela
Rozika Murko, Sela 10 
Peter Palijan, Trnovec 16a 
Jagoda Gojkošek, Trnovec 18a 
Dejan Tramšek, Barislovci 16

KS Dolena
Marjetka Domine, Dolena 45 
Stanislav Pulko, Dolena 29 
Slavica Petrovič, Zg. Pristava 
25a
Alojz Petrovič, Zg. Pristava 7b 
Jožica Potočnik, Popovci 1 Oa

KS Pobrežje
Boštjan Fridauer, Pobrežje 37 
Manuela Murko, Pobrežje 113

KS Tržeč
Marijan Mohorko, Jurovci 7 
Monika Emeršič, Jurovci 13a 
Helena Šeliga, Tržeč 18t 
Ivan Pernek, Tržeč 41 a 
Marija Prevolšek, Tržeč 21b

KS Lancova vas
Franc Milošič, Lancova vas 50 
Andreja Murko, Lancova vas 
lOa
Martin Vidovič, Lancova vas 53 
Marjana Mlakar, Lancova vas 84 
Stanislav Cafuta, Lancova vas 6a 
Uroš Flajs, Popovci 24c

KS Soviče - Vareja - Dravci 
Bojan Merc, Soviče 12 
Viktorija Vindiš, Soviče 18 
Marija Vidovič, Dravci 5 
Branko Zagoršek, Vareja 13 
Suzana Vodušek, Vareja 17

KS Leskovec
Robert Fridauer, Spodnji
Leskovec 13b
Sebastjan Vidovič, Belavšek 24 
Valerija Janc Prevolšek, 
Trdobojci 25a 
Danijel Milošič, Repišče 28 
Romana Šmigoc, Veliki Okič 37 
Robi Cafuta, Veliki Okič 8 
Jožica Pongračič, Skorišnjak 42 
Jernej Breč, Gradišče 11 
Jožefa Makari, Strmec pri 
Leskovcu 57
Martin Vidovič, Velika Varnica 
24
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Slovenska ljudska stranka
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FRIDERIK BRAČIČ 
ZA ŽUPANA

Zaupajte izkušnjam 

Program načrtovanih investicij za obdobje
2018-2022

Ce mi boste zaupali naslednji mandat, si bom prizadeval za nadaljevanje enakomernega razvoja Občine Videm. Projekti, ki so pripra
vljeni za obdobje 2018-2022, so za našo občino zelo pomembni, saj bodo sofinancirani iz sredstev EU in državnih sredstev. S sosednji

mi občinami in občinami iz Haloz usklajujemo regijske projekte, prav tako z ministrstvi, ki so pristojna za razvoj občine.

Najpomembnejši projekti za občino so:
- dokončanje kanalizacije v KS Lancova vas in KS Sela ter odce

pov, ki so predvideni v proračunu za leto 2019
- omogočanje sofinanciranja individualnih čistilnih naprav
- dokončanje projekta protipoplavnosti rek Polskave in Dravinje
- izgradnja kolesarskih poti in pločnikov
- nadgradnja vrtca in športne dvorane v Vidmu
- pridobivanje investitorja za gradnjo doma upokojencev Videm
- ustvarjanje pogojev za razvoj gospodarstva
- širitev obrtne cone

- ustvarjanje pogojev za razvoj turizma in blagovne znamke Haloz 
(skupaj z občinami s tega območja)

- ustvarjanje pogojev za razvoj kmetijstva
- obnova občinskih, lokalnih in regionalnih cest
- dokončanje prostorov za splošnega zdravnika v ambulanti Zg. 

Leskovec
- nadaljevanje investicij gasilskih društev
- nadaljevanje projekta haloške turistične ceste za razvoj turizma

Nadaljnja strategija bo temeljila na pridobivanju dodatnih sredstev. Trudili se bomo v učinkovitosti in ekonomičnosti poslovanja 
Občine Videm, tako da bomo z lastnimi sredstvi zagotavljali sofinancerski delež za razpisna sredstva.

Veliko želja nam je uspelo uresničiti. Iz pregleda narejenega se vidijo rezultati našega skupnega dela. Veliki pa so tudi načrti za 
prihodnost. Skupaj z vami sem pripravljen našo občino narediti takšno, da bomo nanjo še bolj ponosni. Mladim družinam želimo 
dati možnost, da ostanejo doma, vsem pa dati priložnost, da ustvarjajo prihodnost naše občine. Dovolite mi, da v naslednjem man

datu nadaljujem uresničevanje zastavljenih ciljev.

V nedeljo, 18. novembra 2018, vas vabim, da pridete na volitve, mi zaupate svoj glas in s tem prispevate, da bo vodstvo občine tudi po
vaši zaslugi takšno, kot si ga želite.

Kandidat za župana
Friderik Bračič
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KANDIDAT ZA 
BČINE VIDEM

BRANKO MARINIČI
I Glasujmo za spremembe 

ZcllU | jn priložnosti vseh

Branko Marinič izpostavlja le nekaj najpomembnejših izho
dišč iz predvolilnega programa, ki ga bo v naslednjih štirih 
letih s svojo ekipo poskušal uresničiti, če bo dobil zaupa

nje volivk in volivcev.

Z volilnim sloganom
GLASUJMO ZA SPREMEMBE IN PRILOŽNOSTI VSEH

verjame, da mu bo to tudi uspelo.

Kontakt:
branko.marinic@sds.si 

https://www.facebook.com/marinic.branko 
+386 51 373 877

• Večnamensko dvorana Videm

• V vsako gospodinjstvo voda, 
elektrika, internetna povezava, 
kanalizacija - sofinanciranje 
individualnih čistilnih naprav

• Proizvodnja hmelja se mora 
umakniti iz centra Vidma

• Dom za starejše Videm, dnevni 
center, oskrbovana stanovanja

• Plačilo položnic 
na občini brez 
provizij

• Obvoznico Videm • Obnova ceste Podlehnik-Zgornji 
Leskovec-Cirkulane

• Varnejše šolske poti s pločniki, 
kjer jih še ni, pa bi morali biti

• Večja podpora občine turizmu 
v Halozah

• Ureditev centra Vidma, Sel 
in Leskovca

Nabavili bomo prireditveni šotor 
za potrebe društev

• Šport in športne dejavnosti bomo 
dvignili na višjo raven

• Odprli bomo vrata investitorjem v 
obrtno-poslovni coni Videm

• Subvencioniranje 
komunalnega 
prispevka za mlade 
družine

• Prekategorizacija državne ceste Jurovci- 
Videm pri Ptuju-Zg. Leskovec meja 
(pločnik v Leskovcu bomo začeli graditi 
spomladi 2019)

• Mlade družine - nižja 
cena vrtca za družine s 
stanovanjskim kreditom

• Doma pridelana hrana 
v šolah in vrtcih • Obnova ceste Vareja-Dravinjski 

Vrh-Majski Vrh-smer Podlehnik

• Žepnina za mlade, vključene 
v društvene dejavnosti

• Oprema za PGD, primerna za posredovanje v hribovitih predelih ali 
v večjih izrednih dogodkih na avtocesti
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KANDIDATKE IN KANDIDATI 
ZA LOKALNE VOLITVE 2018

VOLILNA ENOTA 1

Ime in priimek Rojen Stalno prebivališče

Andrej Rožman 22. 10. 1956 Šturmovci 13

Marija Trafela 23. 2. 1966 Ljubstava 22

Ivan Krajnc 20. 4. 1963 Pobrežje 111

Nada Murko 03. 5. 1955 Pobrežje 152a

Srečko Bedrač 30. 9. 1971 Videm pri Ptuju 25c

Mateja Kaučevič 11. 10. 1979 Pobrežje 66a

VOLILNA ENOTA 2

Ime in priimek Rojen Stalno prebivališče

Andela Kozel 08. 8. 1985 Mala Varnica 12

Zvonko Korpič 6. 9. 1956 Dravci 4,

Jadranka Krajnc 11. 12. 1972 Zg. Leskovec 8a,

Tomaž Bratušek 22. 7. 1984 Strmec pri Leskovcu 53c

Jožef Kozel 8. 2. 1969 Veliki O kič 12

VOLILNA ENOTA 3

Ime in priimek Rojen Stalno prebivališče

Matjaž Klasinc 15.4. 1988 Barislovci 13

Katja Svenšek 8. 9. 1986 Sela 29

Bojan Emeršič 4. 7. 1976 Lancova vas 43

Angela Širovnik 4. 12. 1970 Jurovci 2a

Aleksander Kelc 4. 6. 1974 Tržeč 20b,
Videm pri Ptuju

zate Glasujmo za spremembe 
in priložnosti vseh
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Zupan izročil priznanja še nekaterim letošnjim
občinskim nagrajencem

Župan Občine Videm Friderik Bračič je 
v sredo, 24. oktobra v prostorih občine 
pripravil krajši sprejem za nekatere leto
šnje dobitnike najvišjih občinskih pri
znanja, ki se osrednje prireditve v juniju 
niso mogli udeležiti. Županovi priznanji 
je izročil mag. Janezu Mercu in Vladi
mirju Sitarju, zlati grb Občine Videm je 
podelil Danilu Turku, posebno prizna
nje pa je izročil še Vinogradništvu Smi- 
goc, ki je na letošnjem ocenjevanju Vino 
Ptuj 2018 prejelo visoko nagrado.

TM

^wnr

\

Naša dediščina: kjer preteklost sreča prihodnost
T eto 2018 je evropsko leto kulturne dediščine, ki ima 
-I—/namen ljudi spodbuditi k odkrivanju in doživljanju kul
turne dediščine Evrope ter okrepiti občutek pripadnosti sku
pnemu evropskemu prostoru. Poteka pod sloganom: Naša 
dediščina: kjer preteklost sreča prihodnost.

Na naši šoli smo se odločili, da pripravimo kulturni dan 
dejavnosti na temo kulturne dediščine, in sicer smo izbrali 
lokalno (regionalno) raven in skušali skupaj z učenci odkriva
ti zanimivosti iz našega okolja. Za sodelovanje smo poprosili 
lokalna društva in ta so se z veseljem odzvala. Tako so lahko 
otroci doživeli dan plesa in izdelovanja izdelkov, s katerimi 
so se ukvarjali naši predniki. Folklorno društvo Lancova 
vas nam je s svojimi predanimi člani pokazalo in nas naučilo 
raznih ljudskih plesov, obenem pa smo se razvedrili tudi ob 
ljudskih igrah, ki so se jih igrali otroci nekoč. Članice sekcije 
Kulturnega društva Franceta Prešerna Videm pri Ptuju Zanki-

ce so nas naučile izdelovati čudovite rože iz papirja in blaga ter 
vezenja. Aktiv žena Dolena je skupaj z učenci ustvarjal »jiire- 
ka«, znamcmu avtohtoni pustni lik. Mag. Ivan Božičko iz 
Etnografskega društva Tržeč je učence učil, kako se plete bič. 
Otroci so izdelovali tudi različne izdelke iz ličja in jesenskih 
plodov, starejši učenci pa so se preizkusili v poslikavi panjskih 
končnic.
Ob koncu so se FD Lancova vas in nato še vsi učenci predsta
vili z naučenim plesom in zaključili s skupno »kačo«. Izdelki, 
ki so nastali v ustvarjalnih delavnicah, pa bodo še nekaj dni na 
ogled v avli šole.
Preživeli smo zanimivo in zelo aktivno sobotno dopoldne, kjer 
smo se za prihodnost v sedanjosti srečali s preteklostjo.
Vsem članom omenjenih društev se zahvaljujemo za čas, trud 
in navdušenje, ki so nam ga namenili.

Vesna Voglar Pulko
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Aktiv žena Sela pripravil bogato razstavo buč
T) uče so v zadnjih letih postale kulinarična posebnost. V 
-Uaktivu žena Sela so se članice na pobudo Milene Sitar 
odločile, da letos pobliže spoznajo pisani svet buč in bučk, 
k temu pa jih je dodatno spodbudilo še odprtje oljarne na
Selih.

Njivo, na katero so posadile buče, jim je prijazno odstopi
la predsednica aktiva Tilika Vidovič in vse do jeseni, ko so 
že pobirale pridelek, so pridno skrbele zanje. Nato so sledile 
delavnice, na katerih so pripravljale jedi iz buč, in naučile so 
se, kako pripraviti presne bučke, solato iz bučk, kompot, pito, 
rulado, marmelado, juho in celo torto iz buč. Ob koncu pro
jekta so se preizkusile še v izrezovanju buč in na tečaj artistike 
izrezovanja iz buč povabile Zdravka Lončarica iz Selnice ob 
Dravi. Na tečaju so se Selankam pridružile še članice iz sose
dnjih društev Lancova vas in Dolena.

IZ BUČI SO NASTALE OKUSNE JEDI
Vse te čudovite izdelke, buče najrazličnejših sort, veliko
sti in barv, domiselne aranžmaje iz buč in bučk ter okusne 
jedi iz buč so ustvarjalne članice aktiva žena Sela predstavile 
9- septembra na veliki razstavi. Odprtje razstave so s pesmi
jo pospremili ljudske pevke KD Sela in učenci podružnične 
šole Sela, zbrane pred razstavnim prostorom pa sta uvodoma 
nagovorila Tilika Vidovič, predsednica aktiva žena, in Stan
ko Orovič, predsednik KD Sela. Navdušenje nad tako odlič
no razstavo in zanimivim jesenskim dogodkom pa so v svojih 
nagovorih pozdravili tudi župan občine Videm Friderik Bra
čič, občinska svetnica Katja Svenšek in predsednik KS Sela

Na Selih so članice tamkajšnjega aktiva žena pripravile enkratno, 
domiselno in zelo bogato razstavo buč ter pokušino jedi iz buč.

Dejan Tramšek. Razstavo je blagoslovil pater Jože Petek.
Besedilo in foto: TM

Trgatev pri Potrčevih v Ljubstavi
|)rva potomka ptujske modre kavčine, pri Potrčevih v 
A Ljubstavi posajena lani, je letos že obrodila. Vinar Rudi

berači so si delo pri potomki razdelili in skoraj vsak je prišel na 
yrsto pri trganju.

Potrč je skrbno donegoval 12 grozdov in na trgatev povabil 
prijatelje ter vinarje iz Društva vinogradnikov in sadjarjev 
Osrednje Slovenske gorice.

Vse grozde so uspešno potrgali, spravili v primerno posodo, 
v kateri so letos združili še grozdje modre kavčine, prinese
no s Ptuja in Destrnika. Da je bila letina dobra, so izkušeni 
vinarji že potrdili, Rudi Potrč pa je povedal, da želijo iz vse
ga skupaj narediti neko zgodbo, morda bodo prihodnje leto 
že imeli protokolarne stekleničke, na katerih bi bili grbi vseh 
treh občin. A najprej bo treba delo opraviti v kleti, v Ljubsta
vi, kjer vino zori, in to prijetno opravilo so zaupali Potrču. Na 
veseli trgatvi so se z njim in njegovo družino veselili še videm
ski župan Friderik Bračič, ptujski kletarji, aktualna vinska kra
ljica Ptuja Eva Gašperšič, prvi princ ptujskega karnevala, ljud
ski godci iz Vidma ter bližnji sosednje in prijatelji.

TM
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Vabljeni na martinove dogodke 
v Občini Videm.

Cb

Osrednje martinovanje bo v 
petek, 2. novembra, ob 16.30 na
Kočarjev! domačiji v Pobrežju 122. 

Prireditev bo potekala v prireditvenem
-

šotoru. V kulturnem programu bodo nastopili 
učenci OŠ Videm. Predstavljen bo tudi šaljivi krst mošta.

Martinovanje v Občini Videm 2018
Sobota, 3. november

• ob 16. uri: Martinovanje v Veliki Varnici pri Zveličarjevi 
kapeli
Blagoslov mošta pri Zveličarjevi kapeli ob 16. uri, nato kul
turni program in pogostitev s kulinaričnimi jedmi

• ob 17. uri: Martinovanje po šturmovsko, Šturmovci 14 
Martinovanje po šturmovsko na Petrovi domačiji

Četrtek, 8. november
• ob 18. uri: Martinovanje v Pobrežju, Pobrežje 104a 

Zbiranje mladega vina in imenovanje kletarja

Petek, 9. november
• ob 17. uri: Martinovanje v Strmcu, Zg. Leskovec 20 (pri 

Jožetu in Petri Stoklas)
Zbiranje mošta vinogradnikov iz Strmca, šaljiv martinov 
program s krstom mošta, domači prigrizek in pokušina 
mošta

Sobota, 10. november
• ob 14. uri: Martinovanje v Skorišnjaku pri Blaževi kapeli 

Zahvalna sv. maša in prinašanje mošta kletarjev v skupen 
sod, ki bo odpeljan na sedež društva, kjer bo pogostitev. Krst 
mošta na šaljiv način in druženje ob harmoniki.

• ob 15. uri: Martinovanje na Djočanovi kmetiji, Tržeč 13 
Kulturni program s krstom mošta, ljudski pevci, spomin
ski kozarec, hrana, pokušnja belega in rdečega vina, pečen 
kostanj

Nedelja, 11. november
•ob 11. uri: Martinovanje v Leskovcu, Zg. Leskovec lOc 

(pred prostori TD Klopotec Leskovec v Halozah — pri kape
li Marijinega vnebovzetja)
Kulturni program, prinašanje mošta, blagoslov mošta, krst 
mošta na šaljiv način in zabavno druženje
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